
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
سالروز میلاد حضرت 

آگهی مزايده اجاره  )نوبت  پنجم (

 سعید ابریشمی راد-شهردار شاهین شهرم الف: 1612262

چاپ اول

شهرداری شاهین شهر در نظر دارد اجاره ماهیانه زمین چمن مصنوعی واقع در شهرک هشت بهشت شاهین شهر را از طریق مزایده عمومی و با جزئیات 

مندرج در اسناد مزایده، با بهره گیری از سامانه تداركات الكترونیكی دولت )www.setadiran.ir( و با شماره مزایده 5002094734000053 به صورت 

الكترونیكی واگذار نماید. 

زمان انتشار در سایت : 1402/09/05                       مهلت دریافت اسناد مزایده: 1402/09/15
تاریخ بازدید: 1402/09/27                                            آخرین مهلت ارسال پیشنهاد قیمت : 1402/09/27

زمان بازگشایی: 1402/09/27                                      زمان اعلام به برنده: 1402/09/28
ضمنا رعایت موارد ذیل الزامی است:

 1.    برگزاری مزایده صرفا از طریق ســامانه تداركات الكترونیكی دولت می باشد و كلیه مراحل فرآیند مزایده شــامل خرید و دریافت اسناد مزایده 

)در صورت وجود هزینه مربوطه(، پرداخت تضمین شركت در مزایده )ودیعه(، ارسال پیشنهاد قیمت و اطلاع از وضعیت برنده بودن مزایده گران محترم 

از این طریق امكان پذیر می باشد.

2.    كلیه اطلاعات موارد اجاره شامل مشخصات، شرایط و نحوه اجاره در برد اعلان عمومی سامانه مزایده، قابل مشاهده، بررسی و انتخاب می باشد.

3.    علاقه مندان به شركت در مزایده می بایست جهت ثبت نام و دریافت گواهی الكترونیكی )توكن( با شماره های ذیل تماس حاصل نمایند:

مركز پشتیبانی و راهبردی سامانه: 021-41934

اطلاعات تماس دفاتر ثبت نام استانها، در سایت سامانه )www.setadiran.ir( بخش "ثبت نام/پروفایل مزایده گر" موجود است. 

ماجرایکمبودشیرخشکبهکجارسید؟ازآمارتوزیعبیسابقهتاتشدیدنظارتها  

ثبات و آرامش در نزدیکی های بازار شیرخشک

لطفا با برنامه درست و تحقیق 
کافی دست به کار عملیاتی بزنید

پارکینگ، شمشیر 
دولبه ترافیک 

اصفهان

سرمربی سپاهان: 

دلیل AFC برای کسر سه 
امتیار روشن نبود
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 رتبه اول آمار صلح و سازش در استان اصفهان 
متعلق به گلپایگان است 

سبک سازی و قیرگونی پل تاریخی شهرستان 
اصفهان مبتنی بر علم مرمت نیست

مِهر بر مَدار نصف جهان

مدیرعامل ستاد دیه کشور اعلام کرد: 
اصفهان سرآمد آزادی زندانیان جرائم غیرعمد؛

قانون حفظ و 
گسترش فضای سبز 

شهرها ابهام دارد

استقرار صنایع آب بر 
در کاشان خیانت 

است

کمبود سهمیه توزیع 
آرد و نان؛ مهم ترین 
مشکل غرب استان

پژوهشگر شهر:
بافت تاریخی، راوی قصه های شهر است
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روزنامه  فرهنگی، اجتماعی، 
سیاسی، اقتصادی  و ورزشی         
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14  جمادی الاول 1445

28  نوامبر 2023
 شماره 3964    

8 صفحه
سال پانزدهم

قیمت: 5000 تومان

 آگهی فرآخوان شناسایی تامین کنندگان مالی، احداث بخشی از

 تاسیسات فاضلاب شهر خوانسار استان اصفهان )308 /402-3-2(

شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان

نوبت  اول

شرکت آب  و فاضلاب استان اصفهان در نظر  دارد براساس ماده 37 قانون برنامه ششم توسعه،  قانون اصلاح ماده )5۶( قانون 

الحاق موادی به قانون تنظیم بخشــی از مقررات مالی دولت مصوب 1387 )به شــماره 5141۶/ت ۶1037 ه مورخ 1402/03/27(  

مربوط به وزارت نیرو و ماده 2 قانون تشکیل شرکت های آب و فاضلاب مصوب سال 13۶9، به منظور تسریع در تکمیل عملیات اجرائی 

 طرحهای تملک داراییهای سرمایه ای ملی، طرحهای ملی استانی تاسیسات فاضلاب استان اصفهان  پس ازتأیید سازمان مدیریت و

 برنامه ریزی کشور  با شرایط زیر ایجاد نماید:

الف- نام طرح ها : 
1- ایجاد تاسیسات فاضلاب شهر خوانسار به مبلغ 1،000 میلیارد ریال به شماره طبقه بندی 1503002077

موضوع فراخوان: تامین بخشی از منابع مالی مورد نیاز جهت ایجاد تاسیسات فاضلاب شهرستان خوانسار شرکت آب و فاضلاب 
استان اصفهان

ب- شرایط کلی براي تسهیلات : 
- دوره تامین مالی: 24 ماه

-دوره بازپرداخت تسهیلات دریافتی: اصل و سود تسهیلات بعد از شش ماه مدت دوره تنفس از پرداخت آخرین قسط تسهیلات، در 
مدت 3 تا 5 سال پرداخت خواهد شد.

1-محاسبه سود، دریافت و بازپرداخت تسهیلات در چارچوب قانون عملیات بانکی بدون ربا مصوب 13۶2 و اصلاحات بعدی آن و با 

رعایت عقود اسلامی مندرج در آن، خواهد بود.

2-تامین کننده مالی باید پیشنهاد خود را برای تامین مالی اعلام و نرخ سود بانکی را برای عقد قرارداد تسهیلات مالی پیشنهاد کند.

3-تامین کننده مالی باید مستنداتی که دال بر توانایی او در تامین مالی تسهیلات تعهد شده می باشد را برای بررسی ارائه کند.

4-تامین کننده مالی باید ضمانت نامه بانکی برابر یک درصد کل مبلغ تســهیلات مورد نیاز منطبق با بند 3 را مطابق پیوست شماره 

 2 آیین نامه یاد شــده ارائه نماید. 5-این ضمانت نامه پس از انعقاد قرارداد تســهیلات مالی آزاد خواهد شد و در صورت استنکاف 

پیشنهاد دهنده از انعقاد قرارداد، این ضمانت نامه به نفع دســتگاه اجرایی ضبط خواهد شد. توضیح آنکه چنانچه بانک های دولتی 

تامین کننده منابع مالی باشند، نیاز به ارائه ضمانت نامه بانکی نیست.

۶-شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان پس از دریافت پیشنهادات تامین مالی بر اساس ماده 10 آیین نامه اجرایی ماده واحده قانون 

اصلاح ماده 5۶ قانون الحاق موادی به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت مصوب 1387 شماره ۶9454/ت 50913 ه مورخ 

1393/0۶/20، تامین کننده مالی را انتخاب خواهد نمود.

ج- محل و زمان تحویل مدارک درخواستی : مهلت تحویل ، تا ساعت 13 روز  شنبه مورخ 18 / 09 / 1402  و محل تحویل  دبیرخانه 
معاملات شــرکت واقع در اصفهان، خیابان هزار جریب، خیابان شــیخ کلینی ، خیابان جابر ابن حیان، شرکت آب و فاضلاب استان 

اصفهان، اتاق 292 تحویل و رسید دریافت نماید.

www.abfaesfahan.ir  شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان
www.jets.mporg.ir           پایگاه ملی اطلاع رسانی مناقصات

شماره تلفن: 0313668031-8

زاینده رود را دنبال کنید

zayanderoodonline.ir
zayanderoodonline.ir
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 آغاز رقابت های جشنواره »با هم در اوج« در کاشان
رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان از آغاز رقابت های جشنواره »با هم در اوج« 
در کاشان خبر داد و گفت: سومین جشنواره فرهنگی ورزشی »با هم در اوج« در راستای توانمندسازی و 
ترویج فرهنگ ورزش و بالا بردن شور و نشاط معلولان در حال اجراست.محمدعلی فرجی در گفت وگو 
با خبرنگار ایمنا در اصفهان با اشاره به حضور ۱۹۸ ورزشــکار معلول در رقابت های جشنواره »با هم در 
اوج« در کاشان، اظهار کرد: رقابت های انفرادی سومین جشنواره فرهنگی و ورزشی »با هم در اوج« از 
برنامه های سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان به مناسبت دوازدهم آذر روز جهانی 
معلولان ویژه افراد دارای معلولیت و جانبازان در دو بخش مردان و زنان در مجموعه تفریحی ورزشی 
شهربانو آغاز شد.وی افزود: نخستین روز این رقابت ها با حضور ۱۸۹ ورزشکار معلول در رشته های دارت، 
فریزبی و پرتاب حلقه با حضور شرکت کنندگانی از موسسه خیریه و توان بخشی دختران هاجر کاشان، 
انجمن معلولان ذهنی و جسمی نور امید، مرکز توان بخشی شقایق کاشان، کانون ناشنوا، کم شنوا و کاشت 
حلزون کاشان و آران و بیدگل پیگیری شد و نفرات برتر هر رشته معرفی شدند.رییس سازمان فرهنگی، 
اجتماعی و ورزشی شهرداری کاشان خاطرنشان کرد: سومین جشــنواره فرهنگی ورزشی »با هم در 
اوج« در راستای توانمندسازی و ترویج فرهنگ ورزش، بالا بردن شور و نشاط معلولان با همکاری اداره 
بهزیستی، اداره ورزش و جوانان، هیئت ورزش های جانبازان و توان یابان و همچنین هیئت ورزش های 
همگانی در حال اجراست.فرجی تصریح کرد: این رقابت ها که تا پایان آذر ادامه دارد در بخش انفرادی در 
رشته های یه قل دوقل، بوچیا، دال پلان، پرتاب حلقه، فریزبی، دارت، دو، تنیس روی میز، پیاده روی در 
آب و شطرنج، همچنین در بخش تیمی در رشته های گلبال، والیبال نشسته، بسکتبال با ویلچر، فوتسال 

و طناب کشی پیگیری می شود و از نفرات برتر هر رشته در اختتامیه تقدیر خواهد شد.
 

برپایی نمایشگاه اقتصاد مقاومتی در گلپایگان
فرمانده ناحیه مقاومت بسیج گلپایگان گفت: نمایشگاه اقتصاد مقاومتی در گلپایگان در قالب ۲۰ غرفه با 
هدف معرفی کارآفرینان بسیجی بر پا شد.به گزارش خبرگزاری ایمنا از اصفهان، سیدعباس میرکریمی در 
حاشیه افتتاح نمایشگاه اقتصاد مقاومتی اظهار کرد: همزمان با سومین روز هفته بسیج نمایشگاه اقتصاد 
مقاومتی در سالن فرهنگ و ارشاد اسلامی شهر گلپایگان برپا و تا پنجم آذرماه برای بازدید عموم دایر 
بود.وی افزود: این نمایشگاه با هدف معرفی محصولات تولیدی کارآفرینان بسیج سازندگی از تولید تا 
مصرف است که در ۲۰ غرفه شامل محصولات کشاورزی، صنعتی، هنری، صنایع دستی، مشاغل خانگی بر 
پا شد.فرمانده ناحیه مقاومت بسیج گلپایگان از برپایی نمایشگاه بزرگ اقتصاد مقاومتی تا پایان سال در 
شهرستان خبر داد و ادامه داد: با توجه به اینکه به دلیل محدودیت مکان ایجاد غرفه برای تمام کارآفرینان 
بسیجی نبود تا پایان سال نمایشگاه بزرگ اقتصاد مقاومتی برپا خواهد شد.میرکریمی با اشاره به خدمات 
بسیج سازندگی گلپایگان، افزود: طی یک سال گذشته ۳۰ پروژه های محرومیت زدایی و عام المنفعه از 
قبیل ساخت و تعمیر خانه های محرومین، طرح های آبرسانی و آسفالت راه های روستایی اجرا یا در حال 
اتمام است.وی ادامه داد: عدالت محوری در اجرای پروژه ها از برنامه های بسیج سازندگی گلپایگان است 

تا خدمات رسانی در سطح نقاط محروم شهرستان به صورت عادلانه صورت گیرد.
 

سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان:

10 نفر در تصادف 2 مینی بوس در نجف آباد مصدوم شدند
سخنگوی مرکز اورژانس استان اصفهان گفت: تصادف ۲ دستگاه مینی بوس در نجف آباد ۱۰ مصدوم 
بر جای گذاشت.عباس عابدی در گفت وگو با خبرنگار مهر با اشاره به حادثه ویژه ترافیکی در استان 
اصفهان اظهار کرد: این حادثه ســاعت ۶ و ۱۶ دقیقه به مرکز فرماندهی عملیات اورژانس اســتان 
اصفهان گزارش شد.وی با بیان اینکه در این حادثه ۲ دستگاه مینی بوس با یکدیگر برخورد کرده اند، 
ادامه داد: این حادثه در نجف آباد – یزدانشــهر اتفاق افتاده است.سخنگوی مرکز اورژانس استان 
اصفهان با اشاره به اعزام ۴ واحد امدادی اورژانس ۱۱۵ برای این حادثه ابراز کرد: در این حادثه ۶ مرد 

و ۴ زن مصدوم و به بیمارستان های منتظری و فاطمه الزهرا منتقل شدند.

مدیر جهاد کشاورزی اردستان:

وجود کشتارگاه طیور از نیازهای ضروری اردستان است

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اردستان، احداث کشتارگاه صنعتی مرغ 
در شهرستان اردســتان را یکی از نیازهای ضروری این شهرستان عنوان 
کرد و گفت: مشکل تامین آب باعث شده احداث کشتارگاه هنوز به نتیجه 
نهایی نرســد.محمد امینی در گفت وگو با ایســنا، اظهار کرد: شهرستان 
اردستان دارای هشــت واحد مرغداری تخم گذار است که روزانه حدود 
۲۲ تن تخم مرغ تولید می کنند و به شهرستان و استان های کشور صادر 

می شود.
وی با بیــان اینکه شهرســتان اردســتان ۱۲ درصد از تخم مرغ اســتان 
اصفهان را تولید می کند و فعلا در رتبه سوم استان قرار دارد، افزود: اکنون 
بزرگ ترین واحد تولید تخم مرغ استان با پیشرفت بیش از ۸۰ درصد در 
اردستان در حال احداث است که با راه اندازی کامل این مجموعه اردستان 

رتبه اول تولید تخم مرغ استان خواهد شد.
مدیر جهاد کشاورزی شهرســتان اردســتان اضافه کرد: اکنون فاز اول 
بزرگ ترین واحد تولید تخم مرغ استان در اردستان با ظرفیت ۲۵۰ هزار 
قطعه به بهره برداری رســیده و امیدواریم تا پایان امسال به بهره برداری 
کامل برسد.امینی تصریح کرد: سالانه بیش از ۴۳ هزار تن گوشت مرغ 
که حدود ۲۰ درصد کل استان می شود در ۱۳۲ واحد مرغداری شهرستان 
اردستان تولید و به بازار عرضه می شــود ولی با توجه به اینکه توزیع مرغ 

در سامانه رهتاب انجام می شــود قیمت تمام شده مرغ برای مردم این 
شهرستان تفاوتی نداشته اســت.وی، احداث کشتارگاه صنعتی مرغ در 
شهرستان اردســتان را یکی از نیازهای ضروری این شهرستان عنوان و 
اظهار کرد: با پیگیری های انجام شــده و با توجه به حجم تولید مرغ در 
این شهرستان و نیازی که وجود داشت مجوز احداث کشتارگاه صنعتی و 
مکانیزه توســط بخش خصوصی دریافت شده است ولی مشکل تامین 

آب باعث شده احداث این پروژه هنوز به نتیجه نهایی نرسد.

اولویت عرضه نان با افراد حاضر در صف نانوایی است
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان اردســتان در خصوص گلایه شهروندان 
درباره وضعیت صف های طولانی نانوایی ها گفــت: بارها تاکید کردیم و 
اطلاعیه دادیم که اولویت عرضه نان با افراد حاضر در صف نانوایی است و 

هیچ نانوایی حق قبول سفارش غیابی در حضور مشتری را ندارد.
امینی تاکیــد کرد: هر فرد در هر بــار مراجعه به نانوایــی می تواند تعداد 
محــدود ۲۵ نان خریــداری کند و فــروش بیش از این تعداد توســط 
نانوایی ها خلاف اســت ولی برخی از نانوایی با توجه به میزان مشتری 
که دارند این موضوع را رعایت نمی کنند و باعث ایجاد صف های طولانی 

می شوند.

رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان تیران و کرون 
گفت: ۵۴ هکتار از اراضی دولتی برای اجرای طرح 
نهضت ملی مسکن به دو نقطه شمالی و جنوبی شهر 

تیران الحاق شد تا این پروژه به سرانجام برسد.
سعید کاشفی در گفت وگو با ایسنا به وضعیت طرح 
نهضت ملی مســکن در تیران و کرون اشاره و اظهار 
کرد: بیش از ۵۰۰۰ نفر در شهر تیران متقاضی مسکن 
بودند که با بررسی پرونده های آنان ۲۶۰۰ نفر واجد 

شرایط بهره گیری از این خدمت دولت بودند.
وی بــا بیان اینکه زمیــن برای احداث بخشــی از 
خانه ها در شهرک بهارستان تیران آماده سازی شده، 
افزود: عملیات اجرایی  ۱۸۴ واحد مسکن آغاز شده 
که در قالب دو پروژه ۱۴۶ واحدی و ۳۸ واحدی در 

دست اجراست.به گفته  رییس اداره راه و شهرسازی 
تیران و کرون، این پروژه ها توسط بنیاد مسکن این 
شهرستان در حال احداث است و پروژه ۱۴۶ واحدی 
۵۷ درصد و پروژه ۳۸ واحدی ۳۸ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد.وی ادامه داد: زمین برای احداث ۴۰۰ 
واحد مسکونی به صورت گروه ساخت به اداره بنیاد 
مســکن تیران و کرون تحویل شده تا پس از انجام 
قرعه کشــی عملیات اجرایی آن آغاز شود.کاشفی 
اضافه کرد: قرعه کشی حدود ۱۳۰ نفر از متقاضیان 
این پروژه طی مراســمی انجام و برای ۲۷۰ واحد 
دیگر این اقدام صــورت می گیرد.رییس اداره راه و 
شهرسازی تیران و کرون در خصوص وضعیت مابقی 
متقاضیان نیز گفت: ۵۴ هکتار از اراضی  دولتی در 

دو نقطه شهر شــامل ۱۷ هکتار واقع در زمین های 
بین شهرک بوستان و شهرک باهنر و ۳۷ هکتار نیز 
در خیابان شهید چمران به شهر ملحق شده تا برای 
احداث خانه متقاضیان طرح نهضت ملی مســکن 
استفاده شود.وی خاطرنشان کرد: انتخاب مشاور 
جهت تهیه طــرح تفکیکی این دو نقطــه الحاقی 
شهر توسط شــهرداری تیران باید انجام و حداکثر 
تا اسفندماه امسال به کمسیون ماده ۵ استانداری 

اصفهان ارسال شود.

 الحاق 54 هکتار از اراضی دولتی برای اجرای طرح نهضت
 ملی مسکن به شهر تیران

رییس دادگستری شهرستان گلپایگان گفت: در جشن گلریزان امسال با کمک خیرین، ســتاد دیه، بخشش مالباختگان و آورد زندانیان، ۴۷ نفر از محکومین 
مالی آزاد شدند.قاسم شریفیان، در آیین تجلیل از خیران جشن گلریزان آزادی زندانیان جرائم غیر عمد، اظهار کرد: مردم شهرستان گلپایگان خیراندیش هستند 
و فرهنگ گذشت، ایثار و خیراندیشی در شهرستان وجود دارد. رتبه اول آمار صلح و سازش در استان اصفهان متعلق به گلپایگان است. همچنین در کمک به آزادی 
زندانیان نیز در استان نسبت به جمعیت رتبه اول را داریم.وی ادامه داد: در جشــن گلریزان امسال با کمک خیرین پنج میلیارد و ۲۰۰ میلیون تومان برای آزادی 
زندانیان محکومان مالی تعهد شد که از این میزان سه میلیارد ۸۰۰ میلیون تومان وصول شــد. همچنین خیران و ستاد دیه نیز دو میلیارد و ۱۸۴ میلیون تومان 
کمک کردند، آورد زندانیان یک میلیارد و ۷۲۵ میلیون تومان بود و مالباختگان نیز از اخذ مبلغ شش میلیارد و ۱۳۹ میلیون تومان گذشت کردند  و در نهایت ۴۷ نفر 
از محکومین مالی آزاد شدند.رییس دادگستری شهرستان گلپایگان گفت: در شهرستان گلپایگان ۱۷۲ خانوار تحت پوشش انجمن حمایت از زندانیان هستند. 
بالغ بر ۷۰۰ میلیون تومان به این خانواده ها در قالب پرداخت های نقدی و غیر نقدی ماهیانه، تهیه جهیزیه، کمک هزینه آموزشی و... کمک شده است. ۱۶۷  نفر از 
زندانیان زندان گلپایگان در حال حاضر مشغول به کار هستند و در مجموع تاکنون نزدیک به سه میلیارد و ۶۰۰ میلیون تومان ماهیانه به آنها پرداخت شده است.

خبر روز رتبه اول آمار صلح و سازش در استان اصفهان متعلق به گلپایگان است 

عکس خبر

رزمایش موتورسواران 
بسیجی در شاهین شهر

به مناســبت هفته بســیج رزمایش 
موتورسواران بسیجی در شاهین شهر 

برگزار شد.

آغاز عملیات پایش و ردیابی آفت کرم برگ خوار پاییزه در 
مزارع کاشان

کارشناس حفظ نباتات مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کاشان گفت: پایش و ردیابی آفت کرم برگ خوار 
پاییزه، به منظور جلوگیری از انتشار این آفت به دو صورت مشاهده ای و استفاده از تله های فرومونی در 
مزارع این شهرستان در حال انجام است.مونا کامل در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: با توجه به مشاهده آفت 
خطرناک و قرنطینه ای کرم برگ خوار پاییزه در برخی شهرهای استان های کرمان، فارس و هرمزگان ردیابی 
این آفت با حساسیت بیشتر در شهرستان کاشان آغاز شده است تا مانع از ورود آن شده و یا در صورت ورود 
با مبارزه به موقع از انتشار آن جلوگیری شود.وی تصریح کرد: مهم ترین میزبان آفت کرم برگ خوار پاییزه، 
گیاهان علوفه ای هستند که می تواند یک تهدید مهم برای بخش کشاورزی و دامداری شهرستان باشد، 
زیرا این آفت، با داشتن دامنه میزبانی وسیع بیش از ۳۵۰ گونه گیاهی، دارای قدرت پروازی و پتانسیل 
خسارت زایی بالاست.کارشناس حفظ نباتات مدیریت جهاد کشــاورزی شهرستان کاشان، تاکید کرد: 
گیاهان ذرت، سورگوم، پنبه، برنج، گندم، سیب زمینی، گوجه فرنگی، سویا، سیر، پیاز، یونجه، بادام زمینی، 
لوبیا، شلغم و چغندر قند از مهم ترین میزبان های این آفت به شمار می روند.کامل گفت: لاروهای این آفت 
به رنگ سبز روشن تا قهوه ای تیره با خطوط طولی روشن در امتداد بدن هستند و در حشرات نر بال های 
جلویی خاکستری تیره با لکه های خالدار قهوه ای رنگ، با نقاط سفید مثلثی شکل در نزدیک مرکز بال، 
بال عقبی سفید نقره ای با نوار تیره در حاشیه بال است.وی گفت: تغذیه لارو در محصول ذرت، از پارانشیم 
برگ است و برگ را به صورت مشبک و تور مانند در می آورد و در آلودگی شدید با حذف کامل برگ میزبان 
همراه است و تمام قسمت های گیاه ذرت از جمله میوه و دانه مورد تغذیه این آفت قرار می گیرد.کارشناس 
حفظ نباتات مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان کاشان، تاکید کرد: از آنجا که یکی از مهم ترین روش های 
انتقال آفت علاوه بر پرواز حشره بالغ، ورود تخم، لارو یا شفیره به همراه اندام های گیاه میزبان است، از 
دامداران و تعاونی های دامداری درخواست داریم، از ورود علوفه تازه از استان های آلوده، خودداری کرده و 
موارد مشکوک را در اولین فرصت به مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان اطلاع رسانی کنند.کامل با اشاره 
به برگزاری جلسه ستاد بحران در شهرستان کاشان گفت: جهاد کشــاورزی با تشکیل شبکه مراقبت در 
بخش های این شهرستان، برنامه ریزی برای آموزش کشاورزان، ممنوعیت ورود علوفه از استان های آلوده و 
بازرسی از دامداری های بزرگ برنامه های پیشگیرانه خود را آغاز کرده است.وی گفت: کرم برگ خوار پاییزه، 
یک آفت خسارت بار برای بخش کشاورزی است، بنابراین باید همه دستگاه های عضو ستاد بحران برای 

جلوگیری از ورود این آفت به مزارع شهرستان کاشان، جهاد کشاورزی را یاری کنند.
 

سخنگوی سازمان آتش نشانی کاشان:

 مردم مراقب کلاهبرداران با عنوان فروش تجهیزات ایمنی
 و آتش نشانی باشند

سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان نسبت به اقدام برخی افراد سودجو در 
زمینه فروش اقلام و تجهیزات ایمنی هشدار داد.روح ا... فدایی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: اشخاصی با 
عنوان های دروغین شامل مأمور آتش نشانی و نمایندگان شرکت وابسته به این سازمان به صورت حضوری 
و یا تلفنی سعی در عرضه و فروش اقلام و تجهیزات ایمنی دارند.وی افزود: شهروندان توجه داشته باشند، 
افرادی که با مراکز صنعتی، درمانی و مسکونی ارتباط گرفته و قصد فروش کپسول خاموش کننده )اطفای 
حریق(، سیستم های اعلام آتش سوزی و سامانه های ایمنی آتش نشــانی را دارند، مورد تایید سازمان 
آتش نشانی نیستند.سخنگوی سازمان آتش نشانی و خدمات ایمنی شهرداری کاشان تاکید کرد: سازمان 
آتش نشانی هیچ گونه مراجعه حضوری یا تماس تلفنی بدون درخواست مردم ندارد و کلاهبرداران تنها یک 
شماره تلفن که اغلب تلفن همراه است را ارائه می کنند در حالی که آدرس ها و شماره های تلفن غیرواقعی 
است.فدایی تصریح کرد: وقتی یک کپسول آتش نشانی به درستی عمل نکند باعث افزایش میزان خسارت 
شده و جان شهروندان را به خطر می اندازد زیرا  انتخاب، شــارژ یا تعویض این کپسول ها نیازمند شرایط 

محیطی است که در تعیین اندازه، حجم و ماده خاموش کننده داخل کپسول نقش تعیین کننده ای دارد.

اخبار

فرماندار کاشان:

استقرار صنایع آب بر در 
کاشان خیانت است

فرماندار کاشان با بیان اینکه استقرار صنایع 
آب بر در کاشان خیانت است، گفت: استقرار 
شــرکت های دانش بنیان اولویت در صدور 

مجوزهاست.
محمدشریف زارعی در گفت وگو با خبرنگار 
تسنیم در کاشان، با بیان اینکه وضعیت آبی 
کاشان بحرانی است، اظهار داشت: کاشان 
دشــت ممنوعه و بحرانی از ۵۰ سال پیش 
تاکنون اســت و اگر بخواهیم صنایع آب بر 

را در منطقه قرار دهیم، یک خیانت است.
وی افزود: اگر کسی بخواهد به صنایع آب بر 
در شهرســتان کاشــان مجوز دهد، خیانت 
کرده است در حالی که ما در این شهرستان 
به دنبال استقرار شــرکت های دانش بنیان 
هستیم و از این رو اولین معیار برای صدور 
مجوز در منطقه ویژه اقتصادی دانش بنیان 

بودن شرکت است. 
وی ضمن تاکید بر ایجاد اقتصادی در منطقه 
کاشان بر مبنای گردشگری گفت: چشم انداز 
ما به این سمت است که گردشگری کاشان 
رشد و توسعه پیدا کند و این مهم از آنجا که 
کاشان به عنوان شهر جهانی نساجی سنتی 
معرفی شده، اهمیت دوچندان پیدا می کند. 
وی با بیان اینکه در کاشــان سامانه آلاینده 
ریزگردها را داریم، تاکید کرد: مطالبه مردم 
آن اســت که امکان ســنجش ذرات سمی 
وجود داشته باشد که قبلا این دستگاه وجود 
داشته، اما در حال حاضر خراب و تعمیرات 
آن حدود ۱۰ میلیارد تومان هزینه در بر دارد 

در حالی که این دستگاه قدیمی است.
فرماندار کاشــان با بیان اینکه برخی صنایع 
در این شهرســتان آلاینده بوده و آن را قبول 
داریم، افــزود: برخــی صنایــع آلاینده در 
نزدیکی محیط مسکونی و دانشجویی قرار 
دارد و گاهی برخی از رؤسای دانشگاه های 
کاشــان از آلودگی محیط زیستی به رییس 
دانشگاه انتقاد کردند و رییس دانشگاه هم 

شفاها به ما انتقال دادند.

با مسئولان

استان

شهردار کاشان:

کلنگ پروژه زیرگذر میدان 
جهاد به زمین زده می شود

شهردار کاشان از آمادگی شــهرداری برای تدوین و 
ارائه طرح زیرگذر میدان جهــاد خبر داد و گفت: در 
صورت اجرای این طرح ترافیک تا حد زیادی کاهش 
پیدا می کند و نیازی به پیاده ســازی طرح روگذر از 

سمت بلوار شهید باهنر نیست.
کیومرث محمدپور در گفت وگو بــا خبرنگار ایمنا در 
اصفهان با بیــان اینکه تا پایان ســال جاری کلنگ 
پروژه زیرگذر میدان جهاد بر زمین زده خواهد شد، 
اظهار کرد: شــهرداری تدوین و ارائــه طرح زیرگذر 
میدان جهــاد را انجام داده اســت و بــه دنبال آن 
هستیم تا کلنگ زنی این پروژه را تا پایان سال جاری 
انجام دهیم.وی با اشــاره به مطالبه شــهروندان و 
اعضای شورای اسلامی شــهر در خصوص کاهش 
ترافیــک میدان جهــاد افــزود: با حضــور یکی از 
برجســته ترین مهندســان مشــاور بازدید میدانی 
صورت گرفته و ارزیابی اولیه در مورد این پروژه انجام 
شده است.شهردار کاشان با تاکید بر اینکه شهرداری 
به دنبال اجرای این پروژه بدون تملک و آزادسازی 
است، خاطرنشــان کرد: با توجه به طرح شهرداری 
و استفاده از مسیر بلوار کشاورز، میدان جهاد، بلوار 
دانش و شهید معمار می توان این ایده را محقق کرد.

محمدپور با اشاره به اینکه با توجه به فضای شهری 
و بافت کاشان اســتفاده از زیرگذر نسبت به روگذر 
مناسب تر اســت، تصریح کرد: در صورتی که از این 
مسیر استفاده شــود، ترافیک تا حد زیادی کاهش 
پیدا می کند و نیازی به اجرای روگذر از ســمت بلوار 

شهید باهنر نیست.
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رییس شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ناحیه اردستان:

توزیع گاز مایع دو نرخی شده است
رییس شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ناحیه اردستان گفت: به  منظور اجرای سیاست ها و 
ایجاد شفافیت مالی از ابتدای آذرماه توزیع گاز مایع دو نرخی شده است.حمید فروزنده در گفت وگو 
با ایسنا، اظهار کرد: افرادی که از گاز طبیعی بی بهره و مشــمول دریافت گاز مایع یارانه ای هستند، 
همچنان می توانند مانند گذشته گاز مایع موردنیاز خود را با نرخ یارانه ای و بدون تغییر قیمت به مبلغ 
۲۷۹۰۰ تومان دریافت کنند.وی افزود: گاز مایع یارانه ای به کســانی تعلق می گیرد که به گاز کشی 
شهری متصل نیستند، این افراد که شامل اصناف هم می شوند، می توانند با ثبت نام سهمیه خود 
را دریافت کنند.رییس شــرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ناحیه اردستان با بیان اینکه توزیع 
گاز مایع از ابتدای آذرماه دو نرخی شده است، گفت: به  منظور اجرای سیاست ها و ایجاد شفافیت 
مالی، سوخت مصرفی مصرف کنندگانی که مشمول دریافت گاز مایع یارانه ای نیستند را بر اساس 
نرخ فوب خلیج فارس که به صورت ماهانه اعلام می شود، توزیع خواهیم کرد.فروزنده تصریح کرد: 
نرخ فوب خلیج فارس شناور است و امکان دارد هر ماه تغییر کند، ولی اکنون با قیمت خدمات ۳۴۵ 
هزار تومان عرضه می شــود.وی، دریافت هرگونه فرآورده های نفتی را منوط به ثبت درخواست در 
سامانه فروش فرآورده های نفتی)سامانه سدف( و به صورت الکترونیکی دانست و گفت: برخی از 
مصرف کنندگان تاکنون نتوانسته اند ثبت نام خود را در این سامانه کامل کنند که باید هر چه سریع تر 
با مراجعه به سامانه سدف، نسبت به ثبت نام و درخواست گاز مایع مورد نیاز خود اقدام کنند.رییس 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ناحیه اردستان با بیان اینکه محدودیتی برای توزیع گاز مایع 
به اصناف وجود ندارد و این افراد می توانند پس از ثبت نام در سامانه سدف و تایید اداره صمت سهمیه 
مورد نیاز را دریافت کنند، بیان کرد: اکنون برای توزیع کپســول در شهرستان اردستان محدودیتی 

وجود ندارد و ماهانه حدودا ۷۰ تن گاز مایع سهمیه شهرستان است.
 

در سال جاری؛

177.3 هکتار اراضی ملی و دولتی استان اصفهان رفع تصرف شد
مدیرکل راه و شهرسازی اصفهان از رفع تصرف ۱۷۷.۳ هکتار اراضی ملی و دولتی استان به ارزش بیش 
از ۱ هزار و ۹۶۰ میلیارد تومان از ابتدای سال جاری تاکنون خبر داد.به گزارش ایرنا به نقل از روابط عمومی 
اداره کل راه و شهرسازی استان اصفهان؛ علیرضا قاری قرآن با اشاره به اقدامات به عمل آمده در راستای 
صیانت از حقوق بیت المال اظهار داشت: این اداره کل با قاطعیت تمام، مقابل افراد سودجو و فرصت طلب 
ایستاده و دست متجاوزان به اموال عمومی و بیت المال را کوتاه می کند.وی افزود: به صورت مستمر و 
شبانه روزی، تحرکات احتمالی در اراضی دولتی واقع در محدوده و حریم شهرهای استان توسط نیروهای 
یگان حفاظت اراضی رصد می شود و در صورت مشــاهده هر گونه تخلف، موضوع مورد بررسی و پیگرد 
قضایی قرار می گیرد.مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان بیان کرد: از ابتدای سال جاری تاکنون ۱۷۷.۳ 
هکتار اراضی ملی و دولتی استان اصفهان در گستره ۲۸ شهرستان و ۱۱۶ شهرِ داراب اراضی ملی و دولتی با 

هوشیاری و تلاش کارکنان فرماندهی یگان حفاظت اراضی استان، رفع تصرف شده است.
وی با بیان اینکه ارزش این اراضی رفع تصرف شــده بیش از یک هزار و ۹۶۰ میلیارد تومان برآورد شده 
است، گفت: بازگشت این اراضی به بیت المال با اجرای ۱۴ فقره حکم قطعی قضایی و ۵۳ مورد رفع تصرف 
فوری انجام شده است.قاری قرآن افزود: با اجرای این احکام قضایی در مجموع ۷.۳ هکتار اراضی ملی 
و دولتی در مجموع بــه ارزش ۱۱۱ میلیارد و ۸۰۰ میلیون تومان در پهنه اســتان اصفهان رفع تصرف و به 
بیت المال اعاده و نسبت به قلع و قمع و خلع ید آن اقدام شده است.وی خاطرنشان کرد: ۱۷۰ هکتار از 
اراضی ملی و دولتی استان اصفهان به ارزش  هزار و ۸۵۰ میلیارد تومان نیز رفع تصرف فوری شده است.

مدیرکل راه و شهرسازی استان اصفهان گفت: مردم عزیز استان اصفهان در صورت مشاهده موارد مشکوک 
تعرض و یا تصرف به اراضی ملی و دولتی می توانند در هر ساعت از شبانه روز )۲۴ ساعته( با ارسال پیامک 
به سامانه ۳۰۰۰۴۱۷۳۵ موضوع را گزارش کنند تا عوامل یگان حفاظت اراضی استان در سریع ترین زمان 

ممکن اقدامات لازم را انجام دهند.

رییس اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان فرش دستباف استان خبرداد:

اصفهان؛ میزبان دومین جشنواره قالی فاخر

رییس اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان فرش دســتباف استان 
اصفهان، گفت: دومین دوره جشــنواره قالی فاخر در اصفهان با هدف 
کمک به افزایش تولید فرش دستباف با حفظ اصالت قالی و کمک به 

بازاریابی فرش های تولیدی برگزار خواهد شد.
سعید عصاچی، در نشست خبری دومین جشنواره قالی فاخر، اظهار 
کرد: دبیرخانه دائمی جشنواره قالی فاخر به اصفهان واگذار شده است 
و از این پس جشنواره قالی فاخر هر ساله در استان برگزار خواهد شد 
و میان سازمان صمت اصفهان، اتاق بازرگانی و مرکز ملی فرش توافق 
نامه ای شکل گرفته اســت.وی با تاکید بر اینکه شناسایی آثار فاخر در 
اولویت های این جشــنواره اســت، افزود: مرکز ملی فرش در راستای 
وظایف قانونی خود  اقدام به برگزاری جشــنواره »قالی فاخر« جهت 
شناسایی و معرفی آثار فاخر و برگزیده کرده است، در نخستین دوره این 
جشنواره از کل کشور فرش های نفیسی را ارائه دادند و ۵۰ تخته فرش 
به نمایش گذاشته شد. رییس اتحادیه تولیدکنندگان و صادرکنندگان 
فرش دستباف استان اصفهان، با اشاره به اهداف این جشنواره، توضیح 
داد: معرفی تنوع و ویژگی های فرش دســتباف ایران در سطح ملی و 
بین المللی، ترغیب و تشویق بافندگان، طراحان، نقاشان، تولیدکنندگان 
و فروشــندگان به تولید و عرضه قالی های فاخر و ایجــاد انگیزه برای 

بروز اســتعدادها، نوآوری و خلاقیت در تولید فرش دستباف با حفظ 
اصالت قالی و کمک به بازاریابی فرش های تولیدی از اهداف اصلی این 
جشنواره است.وی با اشاره به نحوه شرکت هنرمندان در این جشنواره، 
گفت: ثبت نام دومین دوره این جشــنواره به صورت رسمی آغاز شده، 
افرادی که دارای فرش فاخر هستند، می توانند  تا آخر آذرماه با مراجعه 
به سایت جشــنواره به آدرس http://ircfestival.irثبت نام کرده تا 
توسط کارشناسان در اتحادیه هر اســتان، داوری اولیه شود.عصاچی 
ادامه داد: پس از داوری اولیه، فرش های قابل عرضه به اصفهان ارسال 
و بعد و پس از داوری نهایی فرش هایی که امتیاز قابل قبول را کسب کنند 
در نمایشگاه اصفهان از  ۴تا ۹ بهمن ماه به نمایش گذاشته خواهند شد. 
فرش های فاخر در این جشنواره در هشت رسته و سه گروه فرش های 
روستایی و عشایری، فرش های شــهری باف و فرش های مدرن ارائه 
خواهد شد.وی با بیان اینکه اکنون  ۲۲۰ هزار بافنده فعال فرش دستباف 
در اســتان وجود دارد، اعلام کرد: بیست و ششــمین نمایشگاه فرش 
دستباف ایران همزمان با جشنواره قالی فاخر در اصفهان برگزار خواهد 
شــد. در تلاشــیم تا فرش های برتر پس از انتخاب، در نمایشگاه های 
خارجی و بین المللی به نمایش گذاشته شوند تا بتوانیم بازاریابی خوبی 
برای فرش ها انجام دهیم. همزمان با افتتاحیه این نمایشگاه، اهدای 

جوایز و اعلام برندگان جشنواره قالی فاخر را انجام دهیم.

 اتاق بازرگانی؛ حامی حفظ میراث صعنت فرش ایرانی
در ادامه مژگان ایزدی، رییس کمیسیون گردشگری و صنایع دستی اتاق 
بازرگانی اصفهان، اظهار کرد: اتاق بازرگانی همواره می کوشد تا به اعضای 
این اتاق، به ویژه فعالان هنر صنعت فرش دستباف خدمات ارائه دهد و 
در این راستا از هیچ تلاش و کوششی دریغ نخواهد کرد.وی افزود: اتاق 
بازرگانی اصفهان تلاش می کند تا پاسدار این میراث کهن باشد و تا زمان 
شکوه و رونق با اقداماتی همچون برگزاری جشنواره قالی فاخر از صنعت 
این هنر حفاظت خواهد کرد.رییس کمیســیون گردشــگری و صنایع 
دستی اتاق بازرگانی اصفهان درخصوص شــهرت فرش ایران، گفت: 
فرش دستباف ایران در دوره ای به درجه ای از شهرت و عظمت رسیده 
بود که ایران را یکه تاز بازار جهان کرده بود، امــا تحریم فرهنگی فرش 
ایران بسیار زودتر از تحریم های اقتصادی و از اوایل دهه هفتاد میلادی 
شروع بود.وی با اعلام اینکه  بیش از دو میلیون بافنده فعال فرش در 
کشور فعال هستند که از این تعداد بیش از ۲۲۰ هزار نفر مربوط به استان 
اصفهان اســت، خاطرنشــان کرد: اصفهان به عنوان یکی از قطب های 

اصلی تولید هنر صنعت فرش دستباف ایران محسوب می شود.

گمرک مجموعه ای از تســهیل گــری را برای ۷۰۶ 
شــرکت تولیدی و فعالان اقتصادی در حوزه های 
تولیدی، بازرگانی و بویژه دانــش بنیان اجرا کرده 

و می کند.
به گزارش خبرگزاری صدا و ســیما ، مرکز اصفهان 
؛ معاون وزیر اقتصاد و دارایی و رییس کل گمرک 
ایران در حاشیه بازدید از اداره کل گمرکات استان 

اصفهان در گفــت و گوی اختصاصی بــا خبرنگار 
خبرگــزاری صداو ســیما با بیــان اینکــه از این 
تعداد،۴۸۸ شــرکت تولیدی،۷۰ شــرکت دانش 
بنیان و بقیه شــرکت های بازرگانی هستند، گفت: 
پذیرش ضمانت نامه، ارائه گمرک های اختصاصی 
ویژه شرکت های بزرگ تولیدی مثل فولاد مبارکه 
و ذوب آهن، ایجــاد ۴۵ باب انبــار اختصاصی و 
کاهش پاسخگویی به استعلام ها )متوسط زمان 
پاسخگوی پارسال دست کم ۱۰ تا ۱۵ روز بود، ولی 
هم اکنون ۵۰ درصد کاهش یافته اســت( از جمله 

این تسهیل گری هاست.
محمــد رضوانی فــر افزود: بــا توجه به شــرایط 

نقدینگــی، در وصــول حقــوق ورودی، پذیرش 
ضمانت نامه از شــرکت ها در هشت ماهه امسال، 
۴۳ هزار میلیارد تومان بوده اســت که بیشــترین 
زمان و بیشــترین تســهیل گــری را در خصوص 
پذیرش ضمانت نامه هم برای شرکت های دانش 

بنیان داشتیم.
وی اضافه کرد: در هشــت ماهه امســال، امکان 
ترخیص درصــدی کالا تا ۹۰ درصــد برای کالا های 
تولیــدی و ۱۰۰ درصدی برای کالا های اساســی را 
داشتیم که با توجه به پایان این مصوبه، در راستای 
تسهیل گری به شرکت های تولیدی و بازرگانی، تا 

چند روز آینده تمدید خواهدشد.

 معاون وزیر اقتصاد و دارایی در اصفهان مطرح کرد:

تسهیل گری گمرک برای دانش بنیان ها و فعالان اقتصادی

خبر روز

در  انتخاب،  ز  ا برتر پس  ی  تا فرش ها تلاشیم  در 
نمایشگاه های خارجی و بین المللی به نمایش گذاشته 
شوند تا بتوانیم بازاریابی خوبی برای فرش ها انجام 

دهیم

مدیرکل اداره تعاون استان:

افزایش زمان اطاله دادرسی حوزه کارگری در استان 
اصفهان موجب بروز مشکلات شده است

مدیرکل اداره تعاون اســتان اصفهان با بیــان اینکه افزایش زمان اطاله دادرســی حوزه کارگری 
موجب بروز مشکلات شده است، گفت: شاهد خروج نیروی انسانی از حوزه روابط کار هستیم.به 
گزارش خبرگزاری تسنیم از کاشان، میثم مداحی در اتاق بازرگانی ضمن گرامیداشت هفته بسیج 
و تسلیت ایام فاطمیه، اظهار داشت: بعد از انقلاب اسلامی پیش نویس اولیه قانون کار در سال ۶۰ 
و پس از آن در سال ۶۳ تهیه و در نهایت در ســال ۶۴ در دولت تصویب و به مجلس ارائه شد.وی 
افزود: قانون کار در مجلس شورای اسلامی پس از چهار، پنج ســال رفت و برگشت در سال ۶۸ 
تصویب و توسط شورای نگهبان در سال ۶۹ مصوب شد و این سوال مطرح است که چرا تصویب 
قانون کار تا به این میزان به طول انجامید؟مدیرکل اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان 
با بیان اینکه در دولت سیزدهم اقدامات موثری در اصلاح قوانین کار و تفویض اختیارات صورت 
گرفته است، ابراز داشت: استان اصفهان استانی است که یک میلیون و ۲۰۰ هزار بیمه شده تامین 
اجتماعی دارد و بالغ ۷۰ شعبه تشخیص و اختلاف داریم.وی با بیان اینکه این اداره ۳۴۹ خدمت 
به مردم ارائه می دهد، گفت: در استان اصفهان ۲۱ شعبه حل اختلاف داریم و ۴۹ شعبه تشخیص 
داریم و بالغ بر ۱۹۰ نفر در شعبه حل اختلاف حضور دارند و به دعاوی رسیدگی می کنند و در مراکز 
تشخیص ما بالغ بر ۱۴۵ نفر حضور پیدا می کنند تا بین دعاوی بین کارگر و کارفرما رسیدگی کنند.

مداحی با بیان اینکه نیاز اســت اســتان اصفهان را از هر بعد، حدود ۱۰ درصد از حجم امور در این 
حوزه را شامل می شود، تصریح کرد: با حضور حداکثری افراد در استان اصفهان به امور رسیدگی 
می شود در حالی که حضور نمایندگان در برخی استان های کشــور کمرنگ است.وی تاکید کرد: 
می طلبد ابزارهای مناسبی در اختیار داشته باشیم و از این رو حمایت و پشتیبانی همه جانبه باید 
صورت پذیرد، اما متاسفانه در کشور و استان اصفهان شاهد خروج نیروی انسانی از حوزه روابط 

کار هستیم و قطعا باید ریشه یابی کرد.
مدیرکل اداره تعــاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان اصفهان با بیان اینکه یکــی از دلایل این مهم 
عدم  تناســب حجم کار با دریافتی همکاران است، افزود: شــاید با یک اصلاح کوچک در قانون 
برنامه هفتم توسعه مشکل حل شود و پیشنهادات در این زمینه ارائه شده است، چرا که دادرسی 
هزینه های مخصوص به خود را دارد.وی با بیان اینکه افزایش زمان اطاله دادرســی موجب بروز 
مشکلاتی می شود، ابراز داشت: هماهنگی های متعددی برای رسیدگی به دادخواست نیاز است 

و از این رو با دست های خالی امکان رسیدگی به دعاوی را با فراز و نشیب هایی روبه رو می کند.
 

 کمبود سهمیه توزیع آرد و نان؛ مهم ترین مشکل 
غرب استان

 مهم  ترین مشــکل در توزیع آرد در شهرســتان های غرب اســتان ســهمیه تخصیصــی به این 
شهرستان هاست. به گزارش خبرگزاری صدا و سیما، مرکز اصفهان ؛ مدیرکل دفتر هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری اصفهان در جلسه کارگروه آرد ونان شهرستان های غرب استان به میزبانی 
فریدونشهر گفت: به علت گردشــگر پذیر بودن و جمعیت مهاجر فصلی با کمبود آرد و نان مواجه 
می شوند. امید شریفی با اشاره به اجرای طرح هوشمند ســازی آرد و نان افزود: کاهش عرضه 
نان خارج از شبکه، شکسته شدن نرخ های غیرواقعی، جلوگیری از هدر رفت منابع دولت در آرد 
یارانه ای، ارتقای کیفیت نان از مهم ترین اهداف اجرای این طرح است.محمدجواد صفا، فرماندار 
شهرستان فریدونشهر نیز گفت: این شهرستان در طول سال میزبان حدود ۲۵ هزار نفر جمعیت 
عشــایری و بیش از ۵۰ هزار نفر گردشگر و کارگر فصلی اســت که این امر موجب افزایش سرانه 

مصرف نان و کمبود آرد و نان می شود.

اخبار

همزمان با برگزاری نمایشگاه بین المللی ایران متافو صورت گرفت؛کافه اقتصاد

استقبال چینی ها از دانش بنیان های اصفهان در صنعت فولاد
کشور چین از دستاورد های ۹ شرکت دانش بنیان از اصفهان در بیستمین نمایشگاه بین المللی ایران متافو تهران استقبال کرد.بنابراعلام روابط عمومی شهرک علمی 
وتحقیقاتی اصفهان، این شرکت های فعال در عرصه فولاد وصنایع وابسته موفق شدند به نحو مطلوبی محصولات و دستاورد های فناورانه خود را به بازدیدکنندگان 
داخلی وخارجی معرفی و گام های عملیاتی در توســعه بازار خود بردارند.این پاویون در این رویداد بین المللی با استقبال چندین شرکت چینی روبه رو شد که به 
توانمندی بالقوه و بالفعل شرکت های مستقر در آن تاکید داشتند.معاون بازرگانی شرکت Shandong Aofeng Metal Material چین در حاشیه این بازدید گفت: 
مطمئن هستم اگر شرایطی تحریمی برای کشور ایران وجود نداشت این شرکت ها به راحتی می توانستند محصولات خود را به سایر کشور ها صادر کنند و بر همین 
اساس تمایل داریم در زمینه های مختلف با این شرکت ها همکاری داشته باشیم.پاویون شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان از سوم آذرماه در بیستمین نمایشگاه 
 )۲۰۲۳ IranMetafo( بین المللی ایران متافو آغاز به کار کرده و تا ششم آذر به فعالیت خود در این رویداد ادامه داد.بیستمین دوره نمایشگاه بین المللی متالورژی
با حضور بیش از ۴۵۰ شرکت از ۱۷ کشور از فعالان و صاحب نظران این حوزه در محیطی تخصصی و تجاری تا پایان دیروز در نمایشگاه بین المللی تهران ادامه داشت.

مهر و موم دو واحد 
صنفی در اردستان

رییــس اداره تعزیرات حکومتی 
شهرستان اردســتان گفت: یک 
واحد صنفی مشــاور املاک، به 
دلیل تنظیم قرارداد در مبایعه نامه 
غیررســمی و ندادن کد رهگیری 
و یک واحد نانوایــی نیز به دلیل 
کــم فروشــی و بــی توجهی به 

اخطار های قبلی مهر و موم شد.

عکس خبر

پیش نویس لایحه امنیت 
شغلی و ساماندهی 

قراردادهای کارگری تنظیم شد
مدیــرکل روابــط کار و جبران خدمــت وزارت 
تعاون با بیان اینکــه پیش نویس لایحه امنیت 
شــغلی و ســاماندهی قراردادهای کار توسط 
دولت تنظیم شــد، گفت: ســالانه به ۴۰۰هزار 
پرونده دعاوی کارگری رســیدگی می شــود.

میثم غریوی یوســف آباد در نشست با اعضای 
اتاق بازرگانی کاشــان ضمن گرامیداشت هفته 
بسیج اظهار داشــت: قانون کار نیاز به بازنگری 
در حوزه های مختلف از جمله قوانین دادرسی 
دارد و این موضوع مورد توجه قرار گرفته است.

وی ضمن اشــاره به دغدغه های مقام معظم 
رهبری در حوزه کار و تولیــد افزود: رهبر معظم 
انقلاب تاکید دارند که به کارگر و کارفرما به عنوان 
دو بال تولید نگاه شــود و همچنین به موضوع 
مهمی نظیر امنیت شــغلی و نظــم انضباط در 
محیط کار اشاره کردند و در این زمینه کمیته ای 
با عنوان امنیت شغلی و ســامان بخشیدن به 
قراردادهای کار تشــکیل شــد.مدیرکل روابط 
کار و جبــران خدمت وزارت تعــاون، کار و رفاه 
اجتماعی ضمن اشاره به تنظیم پیش نویس در 
مورد امنیت شغلی و سامان بخشی قراردادهای 
کار ابراز داشت: جلسات تخصصی در این رابطه 
برگزار و پیش نویس تنظیم شد و تقدیم دولت 
شــده تا در قالب لایحه به مجلس ارائه شــود 
و در ایــن پیش نویس به قوانین کار در ســایر 
کشورهای جهان دقت شد و مشخص شد قانون 
کار جمهوری اســلامی منعطف ترین قانون کار 
اســت.وی با بیان اینکه ما تابع قانون هستیم، 
گفت: تفویض اختیــارات خوبی صورت گرفته 
 و این مهم در دولت ســیزدهم صورت گرفته و 
آموزش های لازم به کارشناسان مربوطه در مراکز 
استان ها ارائه شده  و بعد از گذشت حدود هشت 
ســال آزمونی در حوزه متقاضیان ایجاد دفاتر 
طبقه بندی مشاغل انجام شد.غریوی یوسف آباد 
با بیان اینکه در تلاشیم دعاوی کارفرما و کارگری 
از طریق صلح و ســازش برطرف شود، تصریح 
کرد: سالانه ۴۰۰هزار پرونده در هیئت های حل 
اختلاف مورد بررسی قرار می دهیم که آمار بسیار 

زیادی است.
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 پژوهشگر شهر:

بافت تاریخی، راوی قصه های شهر است

پژوهشگر شهر با اشــاره به خاطرات و نقش آن در شکل گیری هویت 
فردی گفت: شــهر چیزی جز خاطراتش نیســت و بافت تاریخی آن 
نیز محلی برای انباشت بیشــترین خاطراتی است که هسته اصلی آن 
قرن ها سابقه زیســت دارد.به گزارش خبرگزاری ایمنا، رضا فیضی در 
سی ودومین نشست از سلسله نشست های بازآفرینی شهری با موضوع 
»بافت تاریخی، راوی قصه های شــهر« که به صــورت برخط به همت 
محمدعلی ایزدخواستی، مدیرعامل سازمان نوسازی و بهسازی شهر 
اصفهان، به عنوان رییس دبیرخانه انتقال تجربیات بازآفرینی منطقه دو 
کشور برگزار شد، با اشاره به خاطرات و نقش آن در شکل گیری هویت 
فردی اظهار کرد: خاطره یا خاطرات را می توان در یک مقیاس فردی با 
مسئله خاطره در مقیاس جمعی و هویت اجتماعی یک جامعه مقایسه 
کرد.وی افزود: جامعه یک عنصر واحد، زنده و پویاست و همچون یک 
انسان که به لحاظ زیستی ویژگی هایی دارد، جامعه نیز به همین منوال 
مطالعه و شناسایی خواهد شد و در صورتی که بتوانیم فردی را به مثابه 
یک جامعه در نظر بگیریم و این دو را با هم مقایسه کنیم، می توانیم به 
بررسی جایگاه جامعه در زندگی فرد بپردازیم.پژوهشگر شهر گفت: در 
حقیقت خاطرات، عناصر اصلی شکل دهنده داستان زندگی افراد است 
و مســئله ای که به عنوان هویت فردی از خود می شناسیم و موضوعی 
که ما از خودمان تعریف می کنیم، وابسته به خاطراتی است که در طول 
زمان رخ داده است.مدیر گروه مهندسی و معماری اسلامی دانشگاه 
پارس با بیان اینکه رویدادهای دراماتیک و تراژیک که در خاطره ما ثبت 
می شود، هویت و چیستی ما را شــکل می دهند و طی آن شخصیت و 
تجارب زندگی شــکل می گیرد، تصریح کرد: تمــام لحظات زندگی در 
خاطر ما ثبت نخواهند شد و در حقیقت لحظات و رویدادهای پر اهمیت 
به شــکل خاطره در ذهن ما باقی خواهد ماند.فیضی با تاکید بر اینکه 
هویت ما به لحظات و خاطرات دراماتیک یــا تراژیکی که در زندگی ما 
شکل می گیرد، بســتگی دارد و در ذهن ما تعریفی از ما ایجاد می کند، 
گفت: واقعیت این است که انســان ها به اعتبار تجارب خود که همان 

خاطرات آن ها است، بزرگ و اندیشمند می شوند.

خاطرات، پیوستگی زیادی با محیط اطراف خود دارد
وی با اشاره به اینکه تجربه لحاظ دراماتیک و لمس عمیق تر جهان پیرامون 
است، ادامه داد: هرچه تجربیات عمیق تر باشد، نشان دهنده طی کردن 
رویدادهای بزرگ تری در زندگی فرد است؛ این رویدادها به تجربه های 

عمیق تری تبدیل و منجر به تجربه بیشتر جهان خواهد شد.
پژوهشگر شــهر معتقد اســت: گاهی یک تجربه تراژیک موجب رشد 
شخصیت خواهد شــد و فرقی نمی کند که این تجربیات شیرین یا تلخ 
باشــد، در واقع این عظمت رویداد اســت که در حال تاثیرگذاری است؛ 
چراکه رویدادهای بزرگی که در زندگی به عنوان تجارب طی می کنیم هرچه 
قدر بزرگ تر باشد، عمیق تر است، بنابراین تاثیری که بر هویت و چیستی 
ما می گذارنــد، عمیق تر و جدی تر خواهند بود.فیضی با اشــاره به اینکه 
تجربیات جدی تر زندگی ما را جذاب تر، ارزشمندتر و شنیدنی تر و در نتیجه 
جایگاه ما را برجسته تر خواهد کرد، گفت: افرادی در جامعه می شناسیم که 
دستاوردهای شناخته شده و عمیق تری نسبت به سایر افراد دارند که این 
به دلیل تجارب عمیق تری است که توانسته اند در زندگی به دست بیاورند 
و در آن مسیر حرکت کنند.وی خاطرنشان کرد: خاطرات فردی هنگامی 
که شکل می گیرد، مکان فیزیکی و کالبد پیرامون با جزییات بسیاری از 
جمله فرم در و دیوار، تناسبات فضایی و کالبد در ذهن انسان ثبت می شود، 
در حقیقت برای هر فرد زمان تولد فرزندش لحظه مهمی است و روزی که 
خبر تولد را می شنود تمام فضای بیمارستان در خاطر فرد ثبت خواهد شد، 
پس می توان نتیجه گرفت، این موضوع بسیار مهم است، زیرا خاطرات 

پیوستگی بسیاری با محیط اطراف خواهد داشت.

شهر، بستر شکل گیری رویدادهای جمعی و تاریخ جوامع است
مدیر گروه مهندســی و معماری اسلامی دانشــگاه پارس گفت: از فرد 
که بگذریم مسئله شهر، مســئله اجتماع و خاطرات جمعی است؛ شهر 
خاطرات جمعی افرادی است که در آن محیط زندگی می کنند و عناصر 
اصلی شــکل دهنده قصه یا همان هویت شهر است؛ مســئله ای که به 
آن هویت شهر می گویند، داستان و قصه آن شــهر است که باید روایت 
و خوانده شــود.فیضی ادامه داد: خاطرات جمعی در بســتر شهر شکل 
می گیرد و شهر بســتر شــکل گیری رویدادهای جمعی و تاریخ جوامع 
است، در واقع شهر دســتاوردی بزرگ در تاریخ بشر است که به عرصه و 
صحنه درام زندگی جامعه تبدیل می شــود و شهروندان لحظه به لحظه 
رویدادهای جمعی و تاریخی جامعه را در طول زندگی تجربه خواهند کرد، 
از این رو فضاهای شهری محل انباشت خاطرات نسل ها می شود.وی با 
بیان اینکه فضاهای شهری با وجود خاطرات جمعی، ارزشمند و دارای 

هویت می شود، افزود: در فضاهای شهری خاطرات مشترکی میان افراد 
یک نسل یافت می شود که تمام آن ها را طی زندگی خود تجربه خواهیم 
کرد.پژوهشگر شهر با تاکید بر اینکه خاطرات مشترک، موضوعی است 
که موجب پیوند بین افراد در شهرها می شود، گفت: خاطرات مشترکی 
که شاید در نسل های مختلف شکل می گیرد و فضاهای شهری با وجود 

خاطرات جمعی، ارزشمند و دارای هویت خواهد شد.
وی ادامه داد: مردم هر فضایی را انتخاب نمی کنند و هویت شهری برای 
آن ها اهمیت دارد، در واقع مردم فضاهایــی را انتخاب می کنند که از آن 
خاطره دارند، پس با این تعریف باید بگوییم شهر چیزی جز خاطراتش 
نیســت و بافت تاریخی آن نیز محلی اســت برای انباشــت بیشترین 
خاطرات که هســته اصلی مکانی است و قرن ها ســابقه زیست دارد.

فیضی گفت: خاطرات در بافت تاریخی جدی تر و مهم تر است و لایه های 
عمیق تری دارد و اینجاســت که پاک کردن حافظه تاریخی شهر موجب 
کمرنگ شدن ارزش های اجتماعی و انسانی می شود، بنابراین شهری که 
حافظه تاریخی خود را از دست می دهد، همچون انسانی است که آلزایمر 
گرفته و خاطراتش را به یاد نمی آورد و تمام ویژگی ها و تجاربی که کسب 
کرده با حذف خاطرات حذف می شود.وی اضافه کرد: اگر حافظه تاریخی 
شهر پاک شود، ما از آن ارزش ها و تجربه ها دور خواهیم شد و شهر تبدیل 
به ناکجا می شود، در حقیقت حذف خاطرات شــهری، آن را به شهری 
خشــن و بی هویت و ناکجا تبدیل خواهد کرد؛ در این صورت نسلی که 
در چنین محیطی رشد می کند چه برداشتی از جهان خواهد داشت؟وی 
ادامه داد: فعالیت ها، آیین ها، مشاهیر و کیفیت های طبیعی و کالبدی، 
همچنین روند پیوســته اهالی از خاطرات یک شهر محسوب می شود، 
بنابراین باید زندگی معاصر را در حافظه شهر مشاهده کرد.پژوهشگر شهر 
اضافه کرد: فضاهای شــهری به دلیل رویدادها و شکل کالبدی در ذهن 
شهروندان به حافظه شهری تبدیل خواهد شد و کالبد آن ها اهمیت پیدا 
خواهد کرد، بنابراین ساختمانی که بار عاطفی و لایه های تاریخی را حمل 
می کند حذف کردن آن بسیار مهم است، چون اقداماتی همچون نوسازی 
که نشانه ها را پاک می کند، بی توجهی به خاطرات شهر است، چراکه اینها 
نشانه های ذهنی برای مردم است که مفهوم شهر را شکل می دهد.فیضی 
با اشاره به اینکه شهر به خاطره زنده اســت و خاطره به روایت موضوع و 
روایت با خاطره متفاوت است، گفت: روایت اعتباری است که خاطرات 
جمعی به فضاهای شهری می دهد و در صورتی که خاطرات روایت نشود، 
محو خواهد شد.وی خاطرنشان کرد: جامعه ها با روایت ساخته می شوند 
و اینکه جامعه ما چه نوع روایتی را بیشــتر بازخوانی می کند، مســیر و 

ویژگی های ما را در جهان پیرامون مشخص خواهد کرد.

 یک پیشکسوت مرمت:

سبک سازی و قیرگونی پل تاریخی شهرستان اصفهان مبتنی 
بر علم مرمت نیست

یک پیشکسوت مرمت در اصفهان گفت: سبک سازی و قیرگونی پل شهرستان کار درستی نبوده است. 
کاروان روی این پل تاریخی نباید سبک ســازی می شد و می بایســت برای ایزولاسیون آن به جای 
قیروگونی از ملات های آهکی استفاده می شد.مرتضی فرشته نژاد در گفت و گو با ایرنا افزود: روش مرمت 
کاروان روی پل شهرستان درست نبوده است و می بایست این پل با همان روشی که ساخته شده بود، 
مرمت می شد اما حالا این پل را سبک ســازی و برای ایزولاسیون در مقابل رطوبت قیروگونی کرده اند.

وی در ادامه با تاکید بر اینکه پل شهرستان نیازی به سبک سازی نداشته است، گفت: اساسا پل را برای 
ماندگاری بیشتر در مقابل ضربه پای اسب و شتر سنگین می کنند تا تاقش پایین نیاید و در نتیجه باید 
گفت این پل احتیاجی به سبک سازی نداشته است. از سویی می بایست از ملات آهکی برای ایزولاسیون 
استفاده می شد چرا که این ملات، رطوبت را جذب و محکم تر می شود و در نتیجه جلوی نفوذ رطوبت به 
پایین را هم می گیرد.این پیشکسوت مرمت آثار تاریخی در اصفهان تصریح کرد: امروزه نمی توانیم برای 
مرمت بناهای تاریخی از بتون، ایزوگام و یا قیروگونی استفاده کنیم بلکه بنای تاریخی را باید به همان شکل 
که بوده، بشناسیم و مرمت آن هم با همان شکل و با توجه به وضعیت روز باشد.فرشته نژاد گفت: قیرهایی 
که در پل استفاده شده است در روزها و سال های آینده در اثر تابش خورشید سست می شود و شرایط را 
برای این اثر بدتر می کند.وی ادامه داد: گفته می شود برای کف فرش کاروان روی پل، از کف فرش های 
خشتی استفاده خواهد شد که از دیدگاه من درست نیست و باید از قلوه سنگ و همان مصالح گذشته 
استفاده شود؛ اما با این تفاوت که عبور عابران هم با مشکل مواجه نشود.فرشته نژاد که مرمت ۵۰ سالِ 
پیش پل شهرستان را برعهده داشته است همچنین گفت: ناظر اول مرمت پل شهرستان من بودم؛ اما تایید 
کننده اصلی مرمت، مرحوم باقر آیت ا... زاده شیرازی)بنیان گذار مرمت علمی بناها، محوطه ها و بافت های 
تاریخی در ایران ( بود که هیچ کاری بدون اجازه و نظر ایشان انجام نمی شد.وی در پاسخ به اینکه روابط 
عمومی اداره کل میراث فرهنگی گفته بود، در مرمت ۵۰ سال پیش پل شهرستان ترکیب آهک و برخی 
مصالح ناهمگون همچون قیر باعث از میان رفتن تدریجی عایق قیروگونی بسترِ عرشه پل  شده بود، گفت: 
در مرمت ۵۰ سال پیش پل از قیر استفاده نشد، مرحوم شیرازی بالای سر مرمت پل بود و اجازه استفاده 
ذره ای از قیر را نمی داد؛ آنچنان مرحوم شیرازی ما را آموزش داده بود که به کار ایشان اعتقاد داشتیم و به 
همین دلیل به هیچ وجه از قیر در مرمت این پل استفاده نمی کردیم.فرشته نژاد یادآور شد: پل شهرستان 
و به خصوص ساختمان نواقلی)بنای ورودی پل( آن ۵۰ سال پیش مخروبه شده بود و مرمت این اثر 
در آن سال ها بر عهده من بود. علم مرمت اما به ما دیکته می کند که آنچه در بنا بوده است باید همان اجرا 
شود.وی اظهار داشت: این پل سوق الجیشی که قدمتش به پیش از دوره اسلام برمی گردد، چندین بار 
به دلایل مسائل امنیتی و جلوگیری از پیشروی دشمن تخریب و دوباره ساخته و مرمت شده است.در 
همین ارتباط سخنگوی اداره کل میراث فرهنگی گردشگری و صنایع دستی اصفهان نیز گفت: این پل 
تاریخی قدیمی ترین پل تاریخی روی زاینده رود است که در ۴۰ یا ۵۰ سال گذشته یکسری مرمت های 
اساسی بر روی آن انجام شده است.شهرام امیری ادامه داد: در مرمت های گذشته، از مصالح ناهمگون در 
عرشه این پل استفاده شده است که در قراردادهای ۱۴۰۱ – ۱۴۰۲ برنامه اداره کل میراث فرهنگی اصفهان 

این بود که عرشه این پل به طور کامل مرمت و مصالح ناهمگون مرمت های پیشین هم اصلاح شود.
وی افزود: برهمین اساس عرشه پل شهرستان سبک سازی شد و با توجه به اینکه احتمال نفوذ آب از عرشه 
به تاق های آجری وجود دارد، ضمن جمع آوری کف فرش ها، یک لایه سبک و نازک قیر و گونی به جهت 
ایزوله کردن کف فرش بر روی عرشه انجام شد.به گزارش ایرنا در روزهای گذشته تصاویری از پل شهرستان 
در فضای مجازی منتشر شد که نشان می داد عرشه پل، قیروگونی شده و همین موجب نگرانی برخی از 
کارشناسان و فعالان میراث فرهنگی نسبت به مداخله غیراصولی در مرمت یک اثر تاریخی شده است.این 
اثر تاریخی توسط پیمانکاری که دارای گرید از سوی اداره کل میراث فرهنگی اصفهان است در حال مرمت 
است و به گفته معاونت میراث فرهنگی اصفهان، پوشش کار شده بر روی عرشه پل آسفالت نیست و کف 
این پل با هدف ایزولاسیون رطوبتی قیر و گونی شده تا پس از اصلاح، کف فرش سنگی بر روی آن کار شود.

خبر

مفاد آراء
9/45 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيــت ثبتي اراضي و 
ساختمان هاي فاقد سند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده اســت لذا مشخصات متقاضيان و املاک 
 مورد تقاضا به شــرح زير به منظور اطلاع عموم در دو نوبت بــه فاصله 15 روز آگهي

 مي شــود .در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي 
داشته باشند مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره 
ثبت اسناد و املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض 

دادخواست خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1-برابر راي شماره 10805  مورخ 1402/06/07 هيات  اول مالکيت آقای پرويز 
صادقی به شناسنامه شماره 1035  کدملي 1287648002 صادره اصفهان فرزند ولی اله 
در ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت 139/26  متر مربع پلاک شماره 371  فرعی 
از 40  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواســطه از 
محمد علی ترکی لمجيری سند 54540 مورخ 51/06/23 دفترخانه 29 اصفهان تائيد 

و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/22
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/07

م الف: 1603016  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/46 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

- برابــر راي شــماره 140260302026003632 - 1402/03/10 هيات اول/ دوم  
موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی اداره ثبت اســناد و املاک شــمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض 
مالکيت خانم پگاه خامســی پور به شناسنامه شــماره 2192 کدملی 1289004641 
صادره اصفهان فرزند رضا موازی ســه دانگ مشاع از ششــدانگ يک باب ساختمان 
به مساحت 197/46 متر مربع پلاک شــماره فرعی از 15189 اصلی واقع در اصفهان 
بخش 5 اداره ثبت اســناد و املاک شــمال اصفهان ســند مالکيت مشــاعی شناسه 

139820302026011804 و 139820302026011806 
- برابــر راي شــماره 140260302026009030 - 1402/06/07 هيات اول/ دوم   
موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر 
در واحد ثبتی اداره ثبت اســناد و املاک شــمال اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض 
مالکيت آقای امير احمد خامسی پور  به شناسنامه شماره 2652 کدملی 1289563705 
صادره اصفهان فرزند رضا موازی سه دانگ مشاع از ششدانگ يک باب خانه به مساحت 
197/46 متر مربع پلاک شماره فرعی از 15189 اصلی واقع در اصفهان بخش 5 اداره 

ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان سند مالکيت مشاعی 139820302026011804
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشــار اولين آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره تســليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/07
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/22

م الف: 1611991 موسوي رئيس اداره ثبت اسناد و املاک شمال اصفهان 
مفاد آراء

9/47 آگهي موضوع ماده 3 قانــون و ماده 13 آيين نامه اجرايي قانــون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي

برابر آراء صادره هيئت موضوع قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي باغبهادران  تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضي 
ذيل محرز گرديده است. لذا مشــخصات متقاضي واملاک مورد تقاضا به شرح زير به 
منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز در روزنامه هاي تعيين شده توسط اداره 
فرهنگ و ارشاد اسلامي لنجان آگهي ميشــود در صورتي که اشخاص نسبت به صدور 
سند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشــند، مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به 
مدت 2 ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران  تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضايي 
تقديم نمايند. بديهي است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض، طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
1- راي شــماره 140260302253000215 مورخ 1402/08/28 آقای عباس فقری 
فرزند هوشنگ  نسبت به ششــدانگ  يکبابخانه به مساحت 278/95 متر مربع مفروز از 
پلاک 325- اصلي واقع در چم آسمان باغبهادران  بخش 9 ثبت اصفهان خريداري شده 

با واسطه از مالک رسمی خداداد محمدی چم آسمانی 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/07
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/22

م الف: 1609967  حسين عينی رئيس اداره ثبت اسناد و املاک باغبهادران 
مفاد آراء

9/48 آگهی مفاد آراء صادره توســط هيات حل اختلاف موضــوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک 

شهرستان مبارکه
نظر به اينکه طبق آراء صادره توسط هيأت فوق الذکر تصرفات مفروزی يا مشاعی افراد 
مشروحه ذيل به استناد اسناد مالکيت رسمی مشــاعی يا قباله انتقال عادی مورد تأييد 
قرار گرفته است لذا طبق ماده 3 قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی ، مفاد آراء صادره در دو نوبت به فاصله 15 روز در دو روزنامه زاينده رود 
و کيميای وطن منتشــر می گردد تا چنانچه شخص يا اشــخاصی نسبت به آراء مذکور 
معترض باشند از تاريخ انتشار نوبت اول آگهی روزنامه ظرف مدت دو ماه اعتراض خود 
را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسليم و رسيد اخذ نمايند. معترض بايد ظرف يکماه از 
تاريخ تسليم اعتراض مبادرت به تقديم دادخواست به دادگاه عمومی محل نمايدو گواهی 
تقديم دادخواست را به اداره ثبت محل تحويل دهد. در اينصورت اقدامات ثبت موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه خواهد بود .و چنانچه اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد 
يا  معترض ، گواهی تقديم دادخواســت به دادگاه عمومی محل را ارائه نکند، اداره ثبت 
محل مبادرت به صدور ســند مالکيت بنام متصرف می نمايد. ليکن صدور سند مالکيت 

جديد مانع مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود .
1- رأی شــماره 140260302009003271مورخ  1402/08/29 خانم زهرا هاشمی  
فرزند شعبانعلی در ششدانگ قســمتی از يکباب ساختمان به مساحت 50/ 14متر مربع 
مجزی شــده از پلاک يک – اصلی باقيمانده  واقع در بخش 9 ثبــت اصفهان انتقالی 
با واسطه از مالک رســمی محمد شيخ زاده هراتی بموجب ســند شماره 55961 مورخ 

1351/06/08 دفتر 29 - اصفهان
2- رأی شــماره 140260302009003274مــورخ  1402/08/29 آقــای مجتبی 
 باقريان سرارودی فرزند عباس در ششدانگ يک باب ســاختمان نيمه ساز به مساحت

 14 / 335 متر مربع مجزی شــده از پلاک يک - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان 
انتقالی با واســطه از مالک رســمی احمد زمانی بموجب ســند شــماره 52365مورخ 

1350/11/04 دفتر 29-اصفهان
3- رأی شــماره 14026030200903247مورخ  1402/08/29 آقای سيد نعمت اله 
موسوی زاده مبارکه فرزند حاجی آقا در ششدانگ يک قطعه زمين کشاورزی به مساحت 
27085 متر مربع مجزی شــده از پلاک 2476 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان 
انتقالی با واسطه از مالک رسمی رمضانعلی اســدی بموجب سند شماره 19381 مورخ 
1338/11/02 دفتر 29 - اصفهان و پلاک يک اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان با 
واسطه از مالک رسمی حاج آقا موسوی بموجب سند شماره 52371 مورخ 1350/11/04 

دفتر 29 - اصفهان
4- رأی شــماره 140260302009003255مورخ  1402/08/29 آقای بابک چلونگر 
فرزند محمد در ششدانگ يک باب خانه به مســاحت 618/09متر مربع مجزی شده از 
پلاک 546 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واســطه از مالک رســمی 

مهدی باقری بموجب سند شماره 24485 مورخ 1355/02/22 دفتر 103 - اصفهان 
5- رأی شــماره 140260302009003279مــورخ  1402/08/29 آقای امير دانش 
سرارودی فرزند شکراله در ششــدانگ يک باب خانه  به مســاحت 217/70 متر مربع 
مجزی شده از پلاک 7 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک 
رسمی اسماعيل کاشف بموجب اسناد شماره 5414 مورخ 1327/02/15 و 5415 مورخ 

1327/03/15 و 5416 مورخ 1327/03/16دفتر 39- اصفهان  
6- رأی شماره 140260302009003284مورخ  1402/08/29 آقای تورج عباسی نيا 
فرزند اسکندر در ششدانگ يک باب خانه نيمه ساز به مساحت 198/19 متر مربع مجزی 
شده از پلاک 17- اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی  

عبدالخالق باروتی بموجب سند شماره 1765 مورخ 1338/12/02 دفتر 4 - شهرضا 
7- رأی شماره 140260302009003253مورخ  1402/08/29 آقای محسن فتاحی 
فرزند  بختيار در ششدانگ يک باب خانه به مســاحت 376/16 متر مربع مجزی شده 
از پلاک 842 فرعی از 19- اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واســطه از 
مالک رسمی محســن فتاحی بموجب سند شــماره 22573 مورخ 1391/06/14 دفتر 

181 - مبارکه
8- رأی شماره 140260302009003277مورخ  1402/08/29 خانم الهام خالوزاده 
مبارکه فرزند حفيظ اله در ســه دانگ مشــاع از ششــدانگ يکباب خانه به مســاحت 
213/26متر مربع مجزی شــده از پلاک يک – اصلی واقــع در بخش 9 ثبت اصفهان 
انتقالی با واســطه از مالک رسمی شعبانعلی فخاری بموجب ســند شماره 5845 مورخ 

1342/06/13دفتر 86- اصفهان
9- رأی شماره 140260302009003276مورخ  1402/08/29 آقای حميدرضا فخاری 
مبارکه فرزند رضا در سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب خانه به مساحت 213/26متر 
مربع مجزی شده از پلاک يک – اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی شعبانعلی فخاری بموجب سند شماره 5845 مورخ 1342/06/13 دفتر 

86- اصفهان
10- رأی شماره 140260302009003259مورخ  1402/08/29 آقای آيت اله شفيعی 
فرزند شعبان در ششــدانگ يک باب خانه به مساحت 169/40 متر مربع مجزی شده از 
پلاک 16- اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی کريم 

باقريان بموجب سند شماره 25968مورخ 1351/03/17 دفتر 3- شهرضا
11 - رأی شــماره 140260302009003248مورخ  1402/08/29 آقای محمدرضا 
غضنفرنژادادرکانی فرزند عباس در ششــدانگ يــک قطعه زمين زراعی مشــجر به 
مساحت 5429/88متر مربع مجزی شــده از پلاک 478- اصلی واقع در بخش 9 ثبت 
اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی احمد خاکی بموجب سند شماره 50054مورخ 

1336/01/09 دفتر 86- اصفهان
12- رأی شــماره 140260302009003258مــورخ  1402/08/29 جمعيت هلال 
احمر شهرستان مبارکه در ششــدانگ يک باب ساختمان به مســاحت 1062/38 متر 
مربع مجزی شده از پلاک 27- اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از 
مالک رسمی  رضا اسماعيلی کرکوندی بموجب سند شماره 24213مورخ 1395/05/25 

دفتر 53- لنجان
13-  رأی شماره 140260302009003280مورخ  1402/08/29 آقای پيمان رياحی 
درچه فرزند پرويز  در ششدانگ يک باب خانه به مساحت 438/81متر مربع مجزی شده 
از پلاک 550 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واســطه از مالک رسمی 

رمضان نجاتی بموجب سند شماره 40528 مورخ 1346/06/25 دفتر 29 اصفهان 
14- رأی شماره 140260302009003242مورخ  1402/08/29 آقای محمد دهقانی 
فرزند جهانگير  در ششــدانگ يک قطعه زمين مزروعی  به مساحت 646/85متر مربع 
مجزی شده از پلاک 585 فرعی از19 - اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با 

واسطه از مالک رسمی خيراله دهقانی بموجب سند شماره 32735 مورخ 1333/08/18 
دفتر يک اصفهان 

15- رأی شماره 140260302009003236مورخ  1402/08/29 آقای اصغر يزدانی 
اراضی فرزند نعمت اله  در ششدانگ يک قطعه زمين مزروعی به مساحت 3595/23 متر 
مربع مجزی شده از پلاک 506 - اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی نعمت اله يزدانی اراضی بموجب سند شماره 5139 مورخ 1349/12/24 

دفتر 100 لنجان 
16- رأی شــماره 139460302009005874مورخ  1394/08/30 آقای ســيد علی 
علوی فرادنبــه  فرزند محمد در چهار دانگ مشــاع از ششــدانگ يک بــاب خانه به 
مســاحت 159/90متر مربع مجزی شــده از پلاک 843 فرعی از 40 - اصلی واقع در 
 بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه از مالک رسمی حســن عمروآبادی و خانم آغا 

عبدالهی چرمهينی 
17- رأی شماره 140260302009002578مورخ  1402/07/03 خانم مهناز فخری 
فخرابادی فرزند محمداسمعيل در ششدانگ يکباب خانه به مساحت 229/26متر مربع 
مجزی شده از پلاک 1884 فرعی از 6 – اصلی واقع در بخش 9 ثبت اصفهان انتقالی با 

واسطه از مالک رسمی محمدتقی فروغی 
18-  رأی شــماره 140260302009002850مورخ  1402/07/15 آقای احمدرضا 
صفائی فرزند بهمن در ششدانگ يکباب خانه به مساحت 199/45متر مربع مجزی شده 
از پلاک 169 فرعی از 19 – اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واســطه از 

مالک رسمی يداله عظيمی 
19- رأی شــماره 140260302009002563مــورخ  1402/06/30 آقــای ابراهيم 
اميرخانی فرزند حسنعلی در ششدانگ يکباب خانه به مساحت 246/54متر مربع مجزی 
شــده از پلاک 74 فرعی از 3 – اصلی واقع در بخش 8 ثبت اصفهان انتقالی با واسطه 
از مالک رسمی خسرو اميرخانی بموجب سند شماره 31030 مورخ 1352/11/20دفتر 

21- اصفهان
تاريخ انتشار اول : 1402/09/07
تاريخ انتشار دوم : 1402/09/22

م الف: 1612090 مظاهر نصرالهی رییس اداره ثبت اسناد واملاک مبارکه
مفاد آراء

9/49 هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند 
رســمی آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 

ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
برابر رای شماره  140260302018000987 مورخ 1402/07/24 هیأت اول موضوع 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد 
ثبتی حوزه ثبت ملک دولت آباد برخوار تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم هاجر 
احمدی شاپورآبادی  فرزند رمضان بشماره شناسنامه 156 صادره از برخوار حبیب آباد در 
یک قطعه زمین مزروعی  به مساحت 1639.82 متر مربع از قسمتی از  پلاک 379 اصلی 
 واقع در اصفهان جاده حبیب آباد مزرعه رشــتوان خریداری بصورت مبایعه نامه عادی 
مع الواسطه از مالک رسمی مشــاعی آقای محمدحســین معتمدی آدرمنابادی فرزند 
مهدی به شماره سند  4680 مورخ 1329/06/16 دفترخانه 65 اصفهان محرز گردیده 

است . 
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ 
رسید، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورتی انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/07
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1402/09/22

م الف: 1601359 مهدی ذکاوتمندجزی اداره ثبت اسناد و املاک برخوار  



فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان اصفهان از دستگیری ۳۳ نفر که اقدام به تخریب مناطق حفاظت شده و شکار حیات وحش کرده 
بودند، خبرداد.به گزارش خبرگزاری مهر، علیرضا غلامی اظهار داشت: طی آبان ماه ســال جاری ۲۲ تخلف از قبیل شکار غیرمجاز پرندگان و 
پستانداران، اقدام به شکار، نگهداری و فروش حیات وحش، تخریب و تصرف و تعلیف غیرمجاز دام در مناطق حفاظت شده استان شناسایی 
و با تلاش محیط بانان و سایر عوامل همکار، تعداد ۳۳ متخلف دستگیر شدند.وی ادامه داد: از تخلفات شکار و صید صورت گرفته می توان به 
مواردی همچون شکار و صید حیات وحش در مناطق تحت مدیریت شامل آهو، بز ماده، کبوتر، گراز، قوچ، پازن و گراز، اشاره کرد.فرمانده یگان 
حفاظت محیط زیست استان اصفهان خاطرنشان کرد: همچنین هفت مورد تخلف اقدام به شکار قبل از هرگونه شکار و صید، ۱۴ مورد درگیری 
و تعقیب و گریز، زنده گیری پرندگانی همچون کبوتر وحشی و سهره، تعلیف غیر مجاز دام و جمع آوری تورهای غیرمجاز صید ماهی نیز از دیگر 
تخلفاتی است که حین خدمت محیط بانان مناطق مختلف، شناسایی و با متخلف برابر قانون برخورد شده است.به گفته وی، از متخلفان سلاح 

و ادوات شکار و صید غیرمجاز از جمله اسلحه های ساچمه زنی، گلوله زنی و تورهای صیادی کشف و ضبط شد.

مدیرعامل ستاد دیه کشور با بررسی آخرین وضعیت زندانیان جرائم غیرعمد در اصفهان گفت:۵۴۹ زندانی غیرعمد در هشت ماه امسال 
با کمک نیکوکاران آزاد شــدند که اصفهان با برگزاری بیشترین جشــن آزادی و فراهم کردن زمینه آزادی زندانیان در کشور سرآمد بوده 
است.علی شمس افزود: عمده منابع مورد نیاز برای آزادی زندانیان جرائم غیرعمد در کشور از محل گلریزان های مجازی و آیین های ویژه 
مددجویان جرایم غیرعمد تامین می شود.وی با تاکید برپیشگیری از وقوع جرائم غیرعمد و ممانعت از ورود ناخواسته افراد به زندان ها، 

دستور پیگیری وضعیت آزادی حدود هزار و هفت زندانی بدهکار مالی در استان اصفهان را داد.

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان:

۳۳ متخلف در مناطق حفاظت شده اصفهان دستگیر شدند

مدیرعامل ستاد دیه کشور اعلام کرد: اصفهان سرآمد آزادی زندانیان جرائم غیرعمد؛

مِهر بر مَدار نصف جهان

جانشین معاونت تربیت و آموزش فراجا از شرکت بالغ بر هزار نیروی وظیفه فراجا در مرحله استانی 
اولین مسابقات مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح کشور خبر داد.به گزارش خبرنگار 
مهر، ســردار علیرضا منوچهرآبادی در حاشیه بازدید از جلســه آزمون کتبی مرحله استانی اولین 
مسابقات مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح در استان اصفهان در جمع خبرنگاران اظهار 
کرد: به دنبال فرمان مقام معظم رهبری مبنی بر اینکه سربازان وظیفه بایستی آموزش های فنی و 
حرفه ای را فرا بگیرند تا ان شاءا...بعد از اتمام خدمت بتوانند در یک حرفه تخصصی مشغول به کار 
شوند، در سال ۹۶ با دستور سرلشکر »حسن باقری« رییس ستاد کل نیروهای مسلح برای اولین 
بار قرارگاه مهارت آموزی در تمامی نیروهای مسلح اعم از ارتش، سپاه، وزارت دفاع و فراجا تشکیل 
شد.وی، خوشایند سازی محیط خدمت برای ســربازان وظیفه، فراهم آوردن زمینه اشتغال زایی 
برای جوانان و جلوگیری از بیکاری آنان و در نهایت کمک به رونق تولید و پیشرفت اقتصادی کشور را 
از جمله اهداف تشکیل این قرارگاه برشمرد و اظهار داشت: تمامی نیروهای وظیفه که حین خدمت 
به قرارگاه مهارت آموزی یگان خدمتی خود مراجعه و پس از شرکت در دوره های آموزشی و کسب 
مهارت لازم گواهینامه معتبر را از سازمان فنی و حرفه ای کشــور دریافت کنند، از کسر خدمت یک 
ماهه برخوردار می شوند.جانشین معاونت تربیت و آموزش فراجا تصریح کرد: همچنین سربازان 
وظیفه ماهر پس از اتمام خدمت می توانند با اخذ معرفی نامه از قــرارگاه مهارت آموزی و ارائه آن 
به یکی از بانک های عامل از تسهیلات قرض الحسنه خود اشتغالی که در حال حاضر مبلغ آن ۱۵۰ 
میلیون تومان است، بهره مند شوند.سردار منوچهر آبادی با اشاره به گلایه برخی از نیروهای وظیفه 
که نتوانستند وام خوداشتغالی خود را دریافت کنند، گفت: قرارگاه مهارت آموزی ستاد کل نیروهای 

مسلح به دنبال این است تا در برنامه هفتم توسعه صندوقی به همین نام تاسیس شود که در صورت 
تاسیس این صندوق ارائه تسهیلات به مشــمولان منقضی خدمت که متقاضی وام خوداشتغالی 
هستند بهتر انجام می شود.وی در ادامه خاطر نشان کرد: در همین راستا و به منظور فرهنگ سازی 
مهارت آموزی در بین کارکنان وظیفه اولین مسابقات مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح 
با خود اظهاری آنان در ۱۵ رشته مهارتی به صورت ۴ مرحله شهرستانی و یگانی، استانی، سازمانی 
و کشوری به اجرا گذاشته شد که مرحله شهرستان و یگانی آن انجام گرفته و شاهد برگزاری مرحله 
استانی این مسابقات به صورت همزمان در سراسر کشور هستیم.سردار منوچهر آبادی گفت: در این 
مرحله از مسابقات بالغ بر هزار نفر از کارکنان وظیفه فرماندهی کل انتظامی کشور حضور دارند که در 
کنار سایر نیروهای مسلح با یکدیگر به رقابت می پردازند و برگزیدگان این آزمون به مرحله سازمانی 
راه پیدا می کنند.جانشین معاون تربیت و آموزش فراجا اظهار داشت: مرحله سازمانی، ماه آینده 
در ۸ منطقه که استان اصفهان هم یکی از این مناطق است برگزار می شود و سپس برگزیدگان آن به 
مرحله کشوری که در دهه فجر برگزار خواهد شد راه پیدا می کنند.سردار منوچهر آبادی عنوان داشت: 
برای نفرات اول تا سوم هر کدام از مراحل سازمانی و کشوری جوایز نفیسی در نظر گرفته شده که به 
آنان اعطا خواهد شد.گفتنی است، مرحله استانی مسابقات مهارت آموزی کارکنان وظیفه همزمان 
با سراسر کشور در اداره کل فنی و حرفه ای استان اصفهان برگزار و ۳۵۱ نفر از مجموع نیروهای ارتش، 
سپاه، وزارت دفاع و فراجا در آزمون های کتبی و عملی این مرحله از مسابقات شرکت کرده که پس 
از بررسی های علمی و تخصصی توسط داوران نیروهای وظیفه ماهر در هر رشته مهارتی انتخاب و 

برای شرکت در مرحله سازمانی معرفی می شوند.

جانشین معاونت تربیت و آموزش فراجا در حاشیه بازدید از جلسه آزمون کتبی مرحله استانی اولین مسابقات مهارت آموزی کارکنان وظیفه نیروهای مسلح در استان اصفهان:

یک هزار نیروی وظیفه فراجا در مسابقات مهارت آموزی کشور شرکت کردند
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ثبات و آرامش در نزدیکی های بازار شیرخشک
 به گوش رســیدن خبرهایی از کمبود شیرخشک در کشــور منجر به نگرانی والدین شده 
و آن ها را دچار چالش کرده بود، از همین رو مســئولان با جدیت بــه دنبال رفع دغدغه ها 
بودند و آمار توزیع شیرخشک معمولی )رگولار( در آبان  به هشــت میلیون و ۷۰۰ هزار قوطی در کشور رسید 

که عددی بی سابقه است.
به گزارش خبرگزاری ایمنا، مدتی بود که کمبود شیرخشــک به دغدغه خانواده های دارای نوزاد تبدیل شده 
بود و به علت وارد نشدن مواد اولیه، کارخانه های تولیدی در معرض تعطیلی قرار گرفته بودند، مسئولان نیز 
تمام توان خود را به کار گرفتند تا این دغدغه را رفع کنند؛ از همین رو، با رفع مشکل تامین و تخصیص ارز جهت 
تولید داخلی و اقدام به واردات فوریتی، تلاش شده است تا ابتدا بازار این محصول به آرامش نسبی برسد؛ 
در پنج ماه نخست سال جاری، به طور کلی ۱۱ میلیون و ۴۰۰ هزار دلار ارز برای شیرخشک تامین شد و در سه 

ماه شهریور، مهر و آبان نیز ۴۱ میلیون دلار ارز برای این محصول تخصیص یافت.
طبق گفته عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی، ظرفیت تولید شیرخشک در کشور بیش 
از ۱۰۰ میلیون قوطی و میزان نیاز و مصرف آن ۶۰ تا ۷۰ میلیون قوطی است؛ همچنین بر اساس آمارهای ارائه 
شده، در سال گذشته ۶۱ میلیون قوطی شیرخشک نوزاد در کشور تولید شد، کمبودی وجود نداشت و نه تنها در 
۱۵ سال گذشته یک قوطی شیرخشک به کشور وارد نشد، بلکه به کشورهای عراق، افغانستان و لبنان صادرات 
داشته ایم.طبق گفته وزیر بهداشت، قاچاق شیرخشک به ویژه در استان های مرزی به دلیل اختلاف شدید 
قیمتی و مصارف نابجای شیرخشک در بعضی صنایع و مصارف عمومی، منجر به کمبود آن در بازار می شد و 
از حدود بیستم مهر مقرر شد که جهت جلوگیری از قاچاق معکوس این محصول، شیرخشک با کد ملی نوزاد 
در داروخانه ها عرضه شود و به تازگی نیز در شــورای تدابیر دارویی تصمیم گرفته شد تا شیرخشک با تعرفه 
دولتی فقط به کودکان زیر دو سال ارائه شود و دیگر مصرف کنندگان با قیمت واقعی شیرخشک را تهیه کنند.

بنابر اعلام سازمان غذا و دارو، نیاز ماهانه کشور به شیرخشــک معمولی ۵.۵ میلیون قوطی است و این در 
حالی است که سازمان از یکم تا بیســت وچهارم آبان بیش از شــش میلیون و ۸۰۰ هزار قوطی شیرخشک 
در سراسر کشور توزیع کرده اســت، همچنین جهت رفع نیاز بازار، یک میلیون و ۱۰۰ هزار قوطی شیرخشک 
نیز وارد کشــور شــد و پس از طی مراحل مرتبط با آزمایش های تایید کیفیت و شناســه گذاری، پنجشنبه، 
بیســت وپنجم آبان بود که سرپرست اداره کل طبیعی، ســنتی و مکمل ســازمان غذا و دارو از توزیع اولین 

محموله شیرخشک های خارجی در داروخانه ها خبر داد.
سجاد اســماعیلی، سخنگوی ســازمان غذا و دارو با اشــاره به آخرین اقدامات انجام شــده جهت تامین 
شیرخشک مورد نیاز کشور اظهار کرد: به دنبال رفع مشــکل تامین و تخصیص ارز شیرخشک و اقدام جهت 
تامین مواد اولیه تولید و واردات فوریتی، در مجموع ۳۰ روز آبان، هشت میلیون و ۷۰۰ هزار قوطی شیرخشک 
معمولی )رگولار( در کشور توزیع شد که عددی بی سابقه است.وی افزود: این در حالی است که سال گذشته 
که وضعیت عادی بود، ماهانه بین پنج تا پنج میلیون و۵۰۰ هزار قوطی توزیع شــده اســت، به این ترتیب، 
این افزایش توزیع نشــان از افزایش ســرعت تامین و توزیع دارد و حاکی از آن است که کمبود شیرخشک 
رو به پایان اســت و بازار به سمت اشباع پیش می رود.سخنگوی ســازمان غذا و دارو با اشاره به روند تولید 
شیرخشک گفت: با رفع مشکل ارزی، در حال حاضر شــرکت های تولید کننده شیرخشک داخلی به صورت 
سه شیفت در حال تولید این محصول هستند؛ به طوری که در یک ماه آبان، شش میلیون و ۸۰۰ هزار قوطی 
تولید داشتیم.وی با اشــاره به واردات یک میلیون و ۱۰۰ هزار قوطی شیرخشک ادامه داد: دو محموله از این 
شیرخشــک ها پس از طی مراحل آزمایشــگاهی و کنترل کیفیت، در داروخانه ها توزیع شده اند و به جهت 
اشباع بازار و رفع نیاز مصرف کننده، در روزهای تعطیل نیز توزیع از سوی شرکت های پخش صورت می گیرد.

اسماعیلی تاکید کرد: روند تامین شیرخشک در کشور به سرعت در حال انجام است و بازرسی های مداوم از 
شرکت های توزیع کننده نیز از چهارشنبه هفته گذشته برقرار و مقرر شده است تا جهت جلوگیری از احتکار، 

تمام محصولات موجود در انبارهای شرکت های شیرخشک، بین داروخانه ها توزیع شود.
وی گفت: علاوه بر این، بازرسی های میدانی از داروخانه ها آغاز شده است و بازرسان سازمان و معاونت های 
غذا و دارو بر قیمت شیرخشک، روند ثبت و عرضه آن به مصرف کننده نیز نظارت های لازم را انجام می دهند.

سخنگوی سازمان غذا و دارو با اشــاره به پدیده قاچاق معکوس شیرخشک در کشور و لزوم لحاظ تدابیری 
جهت رسیدن شیرخشــک ها به دســت مصرف کننده واقعی گفت: به این منظور، از بیستم مهر سال جاری 
داروخانه ها ملزم شدند که شیرخشک را با کد ملی نوزاد ارائه و آن را ثبت کنند و در صورت تخلف هر داروخانه 

از این موضوع، سهمیه شیرخشک آن قطع خواهد شد.

پخش تمام شیرخشک های موجود در انبارها جهت جلوگیری از احتکار
ســیدحیدر محمدی، رییس سازمان غذا و داروی کشــور با اشاره به مانور نظارتی گســترده در مراکز توزیع 
شیرخشک اظهار کرد: در راســتای اصلاح سیاست های ارزی شیرخشــک و به منظور اطمینان از مدیریت 
صحیح زنجیره تامین شیرخشک برای نوزادان، سازمان غذا و دارو اقدام به برپایی گروه های نظارتی گسترده 
در سطح کشور کرد و شرکت های توزیع کننده شیرخشک در سطح کشور به صورت هم زمان مورد بازرسی قرار 
می گیرند.وی افزود: به منظور جلوگیری از احتکار، تمام محصولاتی که در انبار شــرکت ها موجود هستند، با 
صدور برنامه توزیع توسط معاونت های غذا و داروی سطح کشور، بین داروخانه ها توزیع می شوند تا از رسیدن 

هرچه زودتر محصول به دست مصرف کنندگان نهایی اطمینان حاصل کنیم.
رییس سازمان غذا و داروی کشــور با تاکید بر اینکه در اســتان تهران گروه های بازرسی سه دانشگاه علوم 
پزشــکی به صورت متمرکز از طرف سازمان غذا و دارو اعزام شــده اند، گفت: در اولین مانور نظارتی در سطح 
استان تهران، ۱۰ گروه بازرسی به منظور بازدید از ۲۵ شــعبه متعلق به ۱۳ شرکت پخش، اعزام شده اند تا بر 

روند توزیع مناسب شیرخشک نظارت داشته باشند.

4 میلیون قوطی شیرخشک از ترکیه وارد شد
هانی تحویل زاده، رییس تولیدکنندگان انجمن شیرخشک نوزاد مهرماه سال جاری اظهار کرد: شش ماه است 
که ارز برای واردات شیرخشــک اختصاص نیافته و این اتفاق موجب تعطیلــی بعضی از واحدهای تولیدی 

شیرخشک و تعطیل شدن بعضی دیگر در ماه های آینده می شود.
وی افزود: در حالی که برای واردات محصول نهایی و شیرخشــک آماده ارز اختصاص یافته است، اما برای 
واردات مواد اولیه تولید ارز اختصاص نمی یابد. در ســال قبل، ۶۱ میلیون قوطی شیرخشک نوزاد در کشور 
تولید شده و کمبودی وجود نداشت و در ۱۵ سال گذشته حتی یک قوطی شیرخشک به کشور وارد نشده و به 

عراق افغانستان و لبنان صادرات داشتیم.
رییس تولیدکنندگان انجمن شیرخشک نوزاد با بیان اینکه واردات در مقابل تولید داخلی ارزبری سه برابری 
دارد، ادامه داد: ظرفیت کارخانه های شیرخشک در کشور ۱۱۷ میلیون قوطی و حدود دو برابر نیاز کشور است. 
در حال حاضر مردم برای دریافت شیرخشــک باید به ســامانه مراجعه و از طریق ثبت کد ملی شیرخشک 

دریافت کنند، ظرفیت تولید داریم و به راحتی می توانیم آن را در داخل تولید کنیم.
وی گفت: در صورت اختصاص نیافتــن ارز به واردات مواد اولیه تا دو ماه آینده با بحران تولید شیرخشــک 
در کشــور مواجه خواهیم بود و با توجه به اینکه به واردات شیرخشــک آماده و مواد اولیه، ارز ۴۲۰۰ تومانی 
اختصاص داده می شود، تولید این محصول در کشــور به صرفه نیست و قابلیت رقابت خود را از دست داده 
اســت.تحویل زاده افزود: به تازگی نیز چهار میلیون قوطی شیرخشک از ترکیه به ایران وارد شده و فراخوان 
برای واردات ۳۰ میلیون قوطی شیرخشک وجود دارد، در حالی که پیش از این اعلام شده بود واردات مقطعی 
است. وعده داده شده است که تا یک ماه آینده مشکل کمبود شیرخشک در بازار حل شود، اما برای جبران 

کسری از محل واردات اقدام شده است.

توزیع 4 میلیون قوطی شیرخشک وارداتی در دو هفته آینده
پیش تر و در مهرماه، سجاد اسماعیلی، مشــاور رییس ســازمان غذا و دارو، نیز اظهار کرد: در زمینه تامین 
شیرخشک نوزادان اقدامات زیرساختی از چند ماه گذشته در سازمان غذا و دارو صورت گرفته و بازدیدهای 

میدانی از گمرک جمهوری اسلامی و کارخانجات تولید کننده و شرکت های پخش انجام شده است.
وی افزود: برنامه توزیع شیرخشک بر اساس نرخ موالید اصلاح شده ۱۴۰۲ به تمام استان ها ابلاغ شده است 
و معاونت ها موظف به نظارت هستند. تمام شــرکت های تولیدکننده شیرخشک، تولید را افزایش داده اند و 
شرکت های توزیع کننده موظف به توزیع شیرخشــک در روزهای تعطیل نیز هستند.مشاور رییس سازمان 
غذا و دارو خاطرنشان کرد: این اقدامات باعث شده است که مشــکل حادی در تامین شیرخشک نداشته 
باشیم. در حال حاضر مشکل تامین ارز حل شــده و برای تامین بازار واردات به صورت مقطعی خواهد بود و 
پس از اشباع بازار متوقف خواهد شد.وی ادامه داد: اولین محموله وارداتی وارد گمرک شده است و طی دو 

هفته آتی تا چهار میلیون قوطی بعد از کنترل کیفیت توزیع خواهد شد.

برای دریافت شیرخشک، کد ملی و تاریخ تولد نوزاد را اعلام کنید
پیش از این، محمود اعتباری، معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، کمبود شیرخشک را مسائل 
اقتصادی دانســت و اظهار کرد: دولت در ازای شیرخشــکی که در اختیار مصرف کننده قــرار می دهد، یارانه 
پرداخت می کند، این در حالی است که شیرخشک در حال خارج شدن از چرخه طبیعی مصرف است، یعنی 
شیرخشکی که برای نوزاد تولید می شود، توســط قنادی ها مورد استفاده قرار می گیرد و کاربری هایی غیر از 
مصرف نوزاد دارد.وی افزود: بر اساس آمارهای موجود استان های مرزی مصرف بالاتری از شیرخشک های 
معمولی یا رگولار دارند و همین موضوع باعث شده است، سازمان غذا و دارو شیرخشک را که ارز به آن تعلق 
می گیرد، در اختیار مصرف کننده قرار دهد، از این رو از بیســتم مهرماه افرادی که برای تهیه شیرخشــک به 
داروخانه مراجعه می کنند، بایــد کد ملی و تاریخ تولد نوزاد را اعلام کنند و در ســامانه های غذا و دارو ثبت و 
استعلام لازم از ثبت احوال صورت گیرد، در حال حاضر محدودیتی در عرضه شیرخشک وجود ندارد، اما الزام 
ثبت وجود دارد.معاون غذا و دارو دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان خاطرنشان کرد: اگر شیرخشک با قیمت 
تمام شده در اختیار نوزاد قرار گیرد، ممکن است چندین برابر قیمت کنونی قیمت داشته باشد، از این رو برای 
اینکه دولت شیرخشک را تامین کند نظارت ها را تشــدید کرده است؛ در حال حاضر به اندازه موالید و میزان 
مصرف در کشور شیرخشک تولید می شود و امیدواریم با ثبت سامانه ای، شیرخشک در اختیار مصرف کننده 
قرار گیرد.وی ادامه داد: در حال حاضر بسیاری از شیرخشک ها به مصارف دامی می رسد یعنی شیرخشک 

از داروخانه تهیه می کنند و در دامداری ها مورد استفاده قرار می دهند.

سالانه در کشور به چه میزان شیرخشک نیاز داریم؟
محمدرضا رشیدی، معاون غذا و دارو دانشــگاه علوم پزشکی کاشــان، در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، درباره 
نحوه دریافت شیرخشــک از داروخانه ها اظهار کرد: ارائه شیرخشک در داروخانه تنها با ارائه کد ملی و تاریخ 
تولد کودکان مصرف کننده امکان پذیر اســت.وی افزود:به منظور مدیریت توزیع شیرخشــک و اطمینان از 
دسترسی مصرف کنندگان، علاوه بر شیرخشک های رژیمی و غذاهای ویژه، داروخانه ها باید اطلاعات کودکان 
مصرف کننده شیرهای خشک را از بیستم مهر در ســامانه تی تک ثبت کنند.معاون غذا و دارو دانشگاه علوم 
پزشکی کاشان با اشــاره به نیاز سالانه کشور به شیرخشک گفت: بررسی ها نشــان می دهد که نیاز کشور ۶۰ 
میلیون قوطی شیرخشک رگولار و ۱۵ میلیون قوطی شیرخشک رژیمی در سال است که شیرخشک رژیمی 
به کشور وارد و رگولار در ایران تولید می شود.وی، پیرامون ضرورت پیشــگیری از قاچاق شیرخشک اضافه 
کرد: به دلیل اینکه ارز تامین شیرخشــک ترجیحی اســت، این احتمال وجود دارد که مقداری از آن قاچاق 
شود که با ثبت شیرخشک در سامانه تی تک مشکل نشتی و قاچاق شیرخشک رفع خواهد شد، همچنین با 
توجه به فراهم شدن زیرساخت های موجود استعلام شناسه رهگیری، ثبت اطلاعات دریافت کنندگان انواع 
شیرخشک و غذاهای ویژه تمام شرکت های تامین کننده، توزیع کننده و داروخانه از تاریخ مذکور ملزم به ثبت 

اطلاعات دریافت کننده انواع شیرهای خشک هستند.

مشکل خاصی در تامین شیرخشک رگولار نداریم
همچنین محمود اعتباری، معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، در گفت وگو با خبرنگار ایمنا، 

با بیان اینکه عرضه شیرخشک از بیستم مهر با ثبت کد ملی و تاریخ تولد نوزاد در حال انجام است و این آمار 
در سامانه تی تک سازمان غذا و دارو ثبت می شود، اظهار کرد: این تصمیم کشوری است و تمام معاونت های 
غذا و دارو دانشگاه های علوم پزشکی در سراسر کشور موظف به اجرای آن شده اند، این تصمیم در راستای 

مصرف شیرخشک برای نوزادان و جلوگیری از مصارف دیگر مانند قاچاق آن گرفته شده است.
وی درباره نحوه عرضه شیرخشــک افزود: عرضه شیرخشــک های رژیمی و متابولیک پیش از این نیز بر 
اســاس ثبت کد ملی انجام می گرفت و اکنون شیرخشک های عادی نیز بر اســاس ثبت اطلاع شیرخوار 
عرضه می شود.معاون غذا و داروی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در ارتباط با رفع کمبود شیرخشک گفت: 
در زمینه عرضه شیرخشک های رژیمی و متابولیک کمبودی وجود نداشت، تا حدودی شیرخشک رگولار یا 
عادی با کمبود مواجه شــد که با اجرای تدابیر لازم در حال حاضر در تامین این نوع از شیرخشک نیز مشکل 
خاصی وجود ندارد و به اندازه مصرف موجود است، در بعضی از برندها کمبودهایی وجود دارد که می توان با 

برند دیگری جایگزین کرد.

تولیدات کارخانه های شیرخشک روزانه توزیع می شود
پیش از این، منوچهر دادگرنژاد، مدیرکل امور فرآورده های طبیعی، سنتی و مکمل سازمان غذا و دارو اظهار 
کرد: تولیدات کارخانه های داخلی شیرخشــک روزانه در کشور توزیع می شــود و محموله های شیرخشک 

وارداتی به صورت فوریتی حمل و طی هفته های پیش رو وارد کشور خواهد شد.
وی در خصوص تامین شیرخشک رگولار افزود: در حال حاضر مشکلی از لحاظ تامین شیرخشک وجود ندارد 
و با توجه به تامین این فرآورده از مسیر تولید داخل و واردات به زودی نیاز بازار مرتفع خواهد شد، همچنین 
تولیدکنندگان شیرخشــک با تمام ظرفیت در حال تامین بازار هستند و تولیدات آن ها روزانه در کشور توزیع 
می شــود.مدیرکل امور فرآورده های طبیعی، سنتی و مکمل ســازمان غذا و دارو تصریح کرد: برنامه توزیع 
شیرخشک مورد نیاز هر استان بر اســاس الگوی مصرف سال ۱۴۰۱، میزان موالید سال جاری و نیاز تعیین 
و به صورت ماهانه بازنگری می شــود؛ هدف اصلی ما تامین شیرخشک مورد نیاز کشور، روان شدن فرآیند 

توزیع و البته مقابله با قاچاق این فرآورده مهم غذایی است.

مشکل انتقال ارز برای واردات شیرخشک برطرف می شود
پیش تر نیز سیدحیدر محمدی، رییس سازمان غذا و دارو با اشاره به کمبود شیرخشک اظهار کرد: با همکاری 
بانک مرکزی مشــکل انتقال ارز برای واردات شیرخشــک در حال برطرف شدن اســت، اما در این شرایط 
فراخوان فوریتی برای تولید داخلی شیرخشــک صادر کردیم تا تولیدکنندگان با تامین مواد اولیه اقدام به 

تهیه این محصول کنند.

افزایش تولید و واردات شیرخشک در کشور
پیش تر محمد پیکانپور، مدیرکل امور دارو و مواد تحت کنترل سازمان غذا و دارو از افزایش تولید شیرخشک 
در صنایع داخلی و تسریع روند واردات برای جبران کمبود آن در داروخانه ها خبر داد و اظهار کرد: بر اساس 
گزارش های موجود، اکنون در برخی استان ها و شهرهای کشــور کمبود شیرخشک وجود دارد و در راستای 
جبران این کمبود، سازمان غذا و دارو افزایش تولید شیرخشک را به صنایع داخلی کشور فراخوان داده است 
تا به زودی این مشکل برطرف شــود؛ همچنین در حال رایزنی برای واردات شیرخشک هستیم که به زودی 
به نتیجه می رسد.وی افزود: دارو، شیرخشک و ملزومات پزشکی جزو کالاهای راهبردی هستند؛ بنابراین 
ضرورت دارد زنجیره تولید و واردات آن ها ســریع تر با همکاری نهادهای مربوطه انجام شــود تا دسترسی 

مردم به این فرآورده ها پایدارتر باشد.

تولید 70 میلیون قوطی شیرخشک تا پایان سال جاری
همچنین پدرام پاک آیین، سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی پیش تر از تولید ۷۰ میلیون 
قوطی شیرخشک تا پایان سال در کشور خبر داد و اظهار کرد: تخصیص ارز ترجیحی به شیرخشک مورد نیاز 
بر حسب تعداد قوطی تولیدی ادامه دارد و با توجه به اختلاف قیمت عرضه آن با بازار جهانی، نظارت هوشمند 
از کارخانه تا داروخانه انجام خواهد شد.وی با بیان اینکه تولیدکنندگان، ارز دریافتی را برای تامین مواد اولیه 
به یورو و بر حســب تعداد قوطی تولیدی دریافت می کنند، افزود: تدابیر لازم برای تامین ارز مورد نیاز این 
میزان شیرخشک اندیشیده شده است و اکنون، تمام شرکت ها با حداکثر ظرفیت به تولید مشغول هستند.

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تصریح کرد: مواد اولیه شیرخشک موجود در بازار با ارز 
۴۲۰۰ تومانی تهیه شــده و با توجه اختلاف قیمت آن در بازار ایران با بازار جهانی، نظارت های سازمان غذا و 

دارو بر زنجیره تامین هوشمندسازی و تشدید شده است.

جامعه



رییس انجمن بوچیا بعد از برکناری از این سمت گفت: از برکناری خود ناراحت نیستم و از رسانه ها بابت این که واقعیت ها را در خصوص بوچیا بیان کردند، تشکر 
می کنم. از این ناراحت هستم که در سایت فدراسیون مطالبی را علیه من به دروغ عنوان کرده و بلافاصله تغییر دادند تا صورت مسئله را پاک کنند.مهدی عسگری 
در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: پس از انجام مصاحبه ای در خصوص مشکلات پیش آمده برای ورزشکاران بوچیا در جریان بازی های پاراآسیایی هانگژو چین 
متاسفانه بدون این که اطلاع پیدا کنم من را برکنار کردند و در سایت فدراسیون جانبازان و توان یابان متوجه شدم که محمد رحیم به عنوان رییس انجمن بوچیا 
جایگزین من شده است.وی گفت: من از برکناری خود ناراحت نیستم و از رســانه ها بابت این که واقعیت ها را در خصوص بوچیا بیان کردند، تشکر می کنم. از 
این ناراحت هستم که در سایت فدراسیون مطالبی را علیه من به دروغ عنوان کرده و بلافاصله تغییر دادند تا صورت مسئله را پاک کنند.عسگری تصریح کرد: بی 
تقوایی فدراسیون در این بود که یک کلمه به خود من نگفتند که برکنار شدم و در ســایت فدراسیون دیدم که فرد دیگری جایگزین من شده، در حالی که 2 سال 
است ریاست انجمن بوچیا را برعهده دارم و 9 سال است که برای پیشرفت این رشــته تلاش می کنم. دور از انصاف است که بعد از مصاحبه ای که انجام دادم در 

سکوت خبری و بدون اطلاع، فرد دیگری را جای من قرار می دهند و این نوعی بی احترامی به من است.

برکناری رییس انجمن بوچیا پس از یک مصاحبه!
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آقای گل سری آ در لیست خرید چلسی
مائوریسیو پوچتینو، سرمربی چلسی، علاقه دارد تا ویکتور اوسیمن، مهاجم ناپولی، را به خدمت بگیرد.

به گزارش ایسنا، با وجود این که ناپولی برای فروش ویکتور اوسیمن به کمتر از ۱۰۰ میلیون پوند راضی 
نمی شود، چلسی این مهاجم را به عنوان یکی از گزینه های جدی تقویت خط حمله اش می بیند.گزارش 
اخیر تلگراف حاکی از آن است که مائوریســیو پوچتینو به دنبال یک مهاجم تراز اول است و ویکتور 
اوسیمن در صدر فهرست بازیکنان مورد علاقه او جای دارد. در جریان قهرمانی فصل گذشته ناپولی این 
مهاجم نیجریه ای 2۶ گل در لیگ به ثمر رساند تا اولین بازیکن آفریقایی باشد که کفش طلای سری آ را 
می برد.حساب رسمی باشگاه ناپولی در تیک تاک در فصل جاری با انتشار یک ویدیوی نژادپرستانه، به 
طرز عجیبی اوسیمن را مورد هدف قرار داده بود و اگرچه این مشکل بین دو طرف در نهایت برطرف شد؛ 
اما این مهاجم تمایل زیادی به ادامه دوران حرفه ای خود در این باشگاه ندارد.در نتیجه این اختلاف، 

تلگراف اشاره می کند که این بازیکن 2۴ ساله آماده انتقال به چلسی است.
 

برنامه زمستانی بارسلونا برای تقویت تیم
روزنامه مارکا اسپانیا از برنامه بارسلونا در فصل نقل و انتقالات زمستانی پرده برداشت.به گزارش ایسنا 
و به نقل از مارکا، بارسلونا در فصل جاری رقابت های لالیگا عملکرد خوبی از خود نشان نداده است.

آبی اناری ها در هفته چهاردهم لالیگا یک تساوی ناامید کننده را به دست آوردند. شاگردان ژاوی در 
دیدار برابر رایو وایکانو با تساوی یک بر یک متوقف شدند و این باعث شد تا اختلاف آنها با صدر جدول 
رده بندی به ۴ امتیاز افزایش پیدا کند.بارسلونا به دنبال تقویت خود در فصل نقل و انتقالات زمستانی 
است. البته ژاوی باتوجه به بحران مالی در تیم نمی تواند خریدهای زیادی انجام دهد.ژاوی قصد دارد 
که برای تقویت خط میانی تیم در زمســتان یک هافبک جدید را جذب کند که در حال بررسی گزینه 
های موجود در بازار است.سرمربی آبی اناری ها از عملکرد کانسلو و ژائو فلیکس دو خرید قرضی تیم 
راضی است و از باشگاه خواسته که قرارداد این دو بازیکن را دائمی کند.طبق اعلام روزنامه مارکا، قرارداد 
سرجیو روبرتو و مارکو آلونسو تمدید نخواهد شد و این دو بازیکن می توانند در زمستان تیم را ترک کنند.

 

بارسلونا – پورتو؛ پرخطر اعلام شد!
سطح امنیتی دیدار بین بارسا و پورتو بالا اعلام شده و نظارتی دقیق روی ورود هواداران پورتو خواهد شد 
تا اتفاقات بازی برابر فرانکفورت تکرار نشود. بازی امشب برابر پورتو در پنجمین هفته از مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان اروپا، از هر نظر یک بازی ریسکی و پرخطر است. در سطح ورزشی شاگردان ژاوی به 
یک برد برای صعود و قطعی کردن صدرنشینی نیاز دارند و شاید تساوی هم به ضرر بارسا شود. باشگاه 
بارسلونا گزارش داده است که اقدامات کنترلی را برای جلوگیری از حوادث احتمالی فعال خواهد کرد.در 
واقع بازی مقابل پورتو از ساعت 2۱:۰۰ به وقت محلی در ورزشگاه المپیک مونتجوئیک برگزار می شود، 
پرخطر اعلام شده و کاتالان ها تمام اقدامات ایمنی که آخرین بار برای یک بازی فوتبال، یک سال و نیم 
پیش، اجرایی شده بود را دوباره فعال خواهد کرد.در میان پروتکل های ایجاد شده، این موارد برجسته 
هستند: تماشاگران باید مدارک هویتی خود را همراه داشته باشند. هواداران تیم پرتغالی نمی توانند 

خارج از منطقه تعیین شده خود قرار بگیرند.   

کوارشما: افسوس که در بارسلونا ناکام ماندم
ریکاردو کوارشما یک فصل بد در بارسلونا داشت ولی وقتی به پورتو پیوست، فوتبالش متحول شد. 
عدم درخشش در بارسا از افسوس های فوتبالی ستاره خوش تکنیک پرتغالی است.ریکاردو کوارشما 
در اسپورتینگ لیسبون وارد دنیای فوتبال حرفه ای شد و فصل ۰۴-2۰۰3 نیز برای بارسلونا بازی کرد 
که البته اصلا مطابق انتظارات نبود. کوراشما تنها یک گل برای بارسا زد و در پایان همان فصل به پورتو 

پیوست تا متحول شود. او چهار سال بسیار درخشان با پیراهن پورتو داشت.

 وقتی طبیعت از انسان قوی تر است؛

مرگ؛ روی دیگر »بهار کوهنوردان«

اسمش را گذاشته اند »جمعه ســیاه« بعضی هم می گویند »اشترانکوه 
نامهربان«؛ واژه هایی که حکایت از حجم تلخی حادثه دارند...

ساعت ۱۱:3۰ پیش از ظهر جمعه سوم آذرماه، 9 نفر از کوهنوردانی که قصد 
صعود به قله  سن بران اشترانکوه را داشتند در »چال کبود« گرفتار بهمن 
شدند که دو نفر ســالم ماندند، دو نفر مصدوم شدند و پنج نفرشان هم 
جان باختند.این اولین »جمعه سیاه« کوهنوردی ایران نبود؛ پنجم دی 
ماه ۱399 هم ۱۱ نفر در حادثه ریزش بهمن در ارتفاعات تهران جان خود 

را از دست دادند. بین آنها جنازه مردی با کفش های کتانی هم پیدا شد!
نمی توان انکار کرد که زیبایی کوهســتان در زمستان دوچندان می شود. 
اصلا به همین دلیل است که می گویند زمستان، بهار کوهنوردان است اما 
باید یادمان باشد با کوچک ترین بی توجهی روی دیگرش را به ما نشان 
می دهد؛ مرگ.  خبرنگار ایســنا در این گزارش ملزومات کوهنوردی در 
زمستان را بررسی کرده  است. نکاتی که باید به آن توجه کنیم تا خاطره ای 
شیرین از کوهستان در خاطرمان ماندگار شود نه اینکه با سهل انگاری رنگ 

روزها را سیاه کنیم و کوه ها را نامهربان بخوانیم.

خطرات کوهنوردی در زمستان
مرتضی هاشــمی، لیدر گروه آوای طبیعت و از کوهنوردان با ســابقه در 
گفت وگو با ایسنا به مواردی که باید در کوهنوردی زمستانی مورد توجه قرار 
گیرد اشاره و بیان کرد: زمستان به اصطلاح »بهار کوهنوردان« است چون 
کوه ها زیباتر و صعود لذت بخش تر است. از طرفی هیجانات و چالش های 
خاص خود را هم دارد. معتقدم اولین و مهم ترین اصل این است که به 
سلامت رفت و برگشت. در زمستان علاوه بر جذابیت، خطرات بیشتری 
مثل رعد و برق، بارش، طوفان و بهمن هم دارد که کوهنورد حرفه ای باید 
بداند زمان مواجهه با این چالش ها چکار کند.  کوه ها مسیرها و یال های 
مختلفی دارند. برخی مسیرها مناسب زمستان و برخی دیگر هم بهمن گیر 
و نامناسب هستند. به همین دلیل باید هواشناســی را کامل چک و به 
هشدارها توجه کنند. نکته دیگر اینکه هیچ وقت تنها به کوه نروند و حتما 
با گروه ها و لیدرهای معتبر صعود کنند. در زمستان روزها کوتاه تر است و 

باید زمانبندی رفت و برگشت خیلی دقیق باشد که به تاریکی نخورند.

طبیعت از انسان قوی تر است
»طبیعت از انسان قوی تر است« حقیقتی مهم که بی توجهی به آن حوادث 
تلخی را رقم زده است. هاشمی در این مورد می گوید علاوه بر حوادثی که 
از روی بی تجربگی اتفاق افتاده، مواردی هم داشته ایم که از روی تجربه و 
اعتماد به نفس زیاد درگیر حادثه شده اند. انسان قوی تر از طبیعت نیست 
و باید بدانیم چگونه با طبیعت هم فاز شویم تا بدون حادثه ای ناگوار از آن 
لذت ببریم. هاشمی با مرور اتفاقات مربوط به پنجم دی ماه ۱399 گفت:» 
خیلی از گروه هایی که آن روز صعود کردند معروف و تحت نظر فدراسیون 
کوهنوردی بودند اما متاسفانه آن اتفاق افتاد. به نظرم سخت ترین قسمت 

کوهنوردی این است که بدانیم چه کوهی را در چه زمانی انتخاب کنیم. «

کوهنوردی، شوخی نیست!

تجهیــزات یکی از اصلی تریــن ملزومات در کوهنوردی اســت که در 
زمستان حساسیت بیشــتری هم دارد. هاشمی با ذکر برخی از اقلام 
لازم برای کوهنوردی از جمله عینک و کلاه طوفان،  پوشــاک مناسب، 
 کفش مخصوص کوهنوردی در زمستان، دستکش و جوراب، یخ شکن 
و کرامپون تاکید می کند: »کوهنوردی در زمستان شوخی نیست و باید 
از پوشاک گرفته تا یخ شــکن و لوازم مختلف کامل باشد. کمبود لوازم 
می تواند مساوی با مرگ باشــد. لیدرها هم باید تعارف را کنار بگذارند 
و اگر کسی تجهیزات مناسب ندارد، مانع صعودش شوند. «هاشمی 
با بیــان اینکه افراد باید از قبــل خانواده یا کســی را در جریان صعود 
خود قرار بدهند و GPS داشته باشــند تا بتوانند مسیر را پیدا کنند، به 
اقداماتی که افراد در شــرایط حســاس باید انجام بدهند اشاره کرد و 
گفت: »ممکن است به علت بوران و طوفان راه ها پر شود و مه بینایی 
را کم کند. اگر به هر دلیلی مسیر را گم کردند باید بتوانند موقعیت خود 
را گزارش بدهند و این را باید قبل از صعود یاد گرفته باشند. نهایتا باید 
صبر کنند تا کمک برســد چون جابه جا شــدن زیاد باعــث هدر رفتن 

انرژی شان می شود.«

مراقب »خواب مرگ« باشید
به ترس از خواب فکر کنید، عجیب نیســت؟ تلاش کنید چشم هایتان 

را باز نگه دارید، انگار که زندگی در ایــن لحظه فقط در یک چیز خلاصه 
می شــود؛ بیدار ماندن! این همان داســتان خواب مرگ در کوهستان 
است. هاشمی می گوید »در شرایط سرمای شدید، به بدن ناخودآگاه 
حالت خواب آلودگی دست می دهد که اصطلاحا به آن »خواب مرگ« 
می گویند چون تمام بدن ســرد و جریان خون از کار می افتد. به همین 
دلیل باید تا جای ممکن از تجهیزات مناسب استفاده کرد و اگر کسی 
گرفتار شرایط بحرانی شــد باید تلاش کند با کمک هر آنچه همراه دارد 

خودش را بیدار نگه دارد. «

جزییاتی که باید بدانیم
این کوهنورد به مواردی اشاره می کند که شاید کوچک باشند؛ اما اهمیت 
دارند و باید به آنها توجه کرد: »در زمستان ممکن است کمتر تشنه شوند 
اما هر زمان که در بدن شــان سرما احســاس کردند باید مایعات گرم 
بنوشند. اندام های تحتانی، پاها و دست هایشان را مدام تکان بدهند تا 
دچار سرمازدگی نشود. مطالعه کنند که در شرایط بهمن و رعد و برق چه 
کارهایی می توانند انجام بدهند تا مدیریت بحران کنند. از طرفی، کسانی 
که شاهد گرفتار شدن عده ای زیر بهمن هستند حتما مسیر گرفتار شدن 
شان را نشانه گذاری کنند. کسانی هم که کمک می کنند باید توجه داشته 

باشد که احتمال ریزش دوباره بهمن وجود دارد. «

خبر روز

مورینیو: 

سردار آزمون باید یک بازیکن مورینیویی شود!
سرمربی رم می گوید سردار آزمون را دوســت دارد ولی او توانمندی های دفاعی کمی دارد و نمی شود 
همزمان او را با دیبالا در ترکیب قرار داد.به گزارش ایســنا و به نقل از فوتبال ایتالیا، شاگردان مورینیو 
یک شنبه شب در خانه میزبان اودینزه بودند و خیلی زود با گل مانچینی پیش افتادند؛ اما اودینزه در 
دقیقه ۵۷ کار را به تساوی کشاند.ســردار آزمون، مهاجم ایرانی آاس رم در دقیقه ۶3 وارد زمین شد و 
روی گل دوم تیمش تاثیرگذاری مستقیم داشت و در نهایت الشعراوی در آخرین ثانیه ها تیر خلاص 
را شلیک کرد تا روند رو به رشد گرگ ها ادامه پیدا کند و به رتبه پنجم جدول صعود کنند.ژوزه مورینیو، 
سرمربی رم بعد از این دیدار گفت: می توانستیم راحت تر برنده این دیدار شویم.  این تقصیر ما بود که 
این چنین اتفاقی افتاد. می توانستیم زودتر گل دوم را بزنیم ولی این کار را نکردیم و حریف توانست به 
گل برسد. من بازیکنانی روی نیمکت داشتم که می توانستند به من کمک کنند.مورینیو با زدن گل سوم 
از سوی الشعراوی به طرز وحشیانه ای جشن گرفت و یک کودک را در آغوش گرفت. او در صحبت هایی 
درباره خوشحالی اش بعد از گل سوم رم گفت: این گل یعنی بازی قطعا به سود ما تمام می شود و به 
همین خاطر خیلی خوشحال بودم. تعویض هایی کرده بودیم که ممکن بود ضربه بخوریم چون دفاع 
خالی بود وقتی گل سوم را زدیم. من جشن گرفتم زیرا این گلی بود که بازی را تمام کرد. با آن تعویض ها، 
ما شدت دفاعی را از دست دادیم و احســاس امنیت وحشتناکی نداشتم. وقتی متوجه شدم که گل 
سوم مسابقه را زدیم، کودکی را نزدیک نیمکت در آغوش گرفتم. مجبور شدم اولین کسی را که دیدم در 
آغوش بگیرم، خوشبختانه پلیس یا کس دیگری نبود.وقتی از مورینیو پرسیده شد که آیا رم می تواند 
همزمان سردار آزمون، دیبالا و لوکاکو را از ابتدا در ترکیب داشته باشد، آقای خاص گفت: ما در حضور 
همزمان آزمون و پائولو در زمین کمی نامتعادل شــده بودیم. آزمون بازیکنی است که من او را دوست 
دارم، اما او در توانمندی های دفاعی  یک چیزی کم دارد تا یک بازیکن مورینیویی باشد. دیبالا هم از نظر 
دفاعی آن قدر منضبط نیست، بنابراین شما باید با یک نفر از آن ها در زمین باشید تا هر دو. ما تیمی پر 
فراز و نشیب هستیم، بعضی روزها به طرز بدی غافلگیر می شوم. فقط می خواهم بگویم که اگر رناتو 
سانچس و کریس اسمالینگ برگردند، ما می توانیم بهتر شویم.مورینیو در پایان کنفرانس مطبوعاتی 
گفت که می خواهد بازیکنان رم کمتر خوب باشند و بیشتر شبیه »راهزنان« باشند. او در این زمینه گفت: 
معمولا راهزن به دنیا می آیی، ساخته نمی شوی. من قطعا یک راهزن در فوتبال به دنیا آمدم، سعی 

می کنم تاثیر بگذارم و این کار را خواهیم کرد.
 

اشتباه عجیب روزنامه قطری در تشخیص استقلال!
روزنامه الرایه در مورد تیم استقلال تاجیکستان اشــتباهی عجیب را مرتکب شده و تصاویر بازی 
الدحیل با استقلال تهران را استفاده کرده است. تیم الدحیل در حالی به مصاف استقلال تاجیکستان 
خواهد رفت که با یــک امتیاز در قعر جدول رده بنــدی گروه خود قرار دارد. با این حال شــاگردان 
کریســتوفر گالتیه، آنطور که روزنامه الرایه نوشــته برای »دفاع از حیثیت« پای به زمین خواهند 
گذاشــت و این ماموریت را دارند که »شخصیت تیم را بازســازی« کنند.با این حال روزنامه الرایه 
در معرفی تیم استقلال تاجیکستان یک اشتباه جالب را مرتکب شــده و نوشته منوچهر جلیلوف 
3۱ ســاله، مهم ترین بازیکن خط حمله استقلال اســت و در این بازی هم به میدان خواهد رفت. 
این در حالی است که جلیلوف به دلیل مشکل بیماری خود مدت هاست در بیمارستانی در مسکو 
بستری شده است.روزنامه الرایه همچنین با اشــاره به عملکرد این تیم گفت: تقصیر را نمی توان 
به گردن کریستوفر گالتیه، سرمربی فرانســوی انداخت که سومین بازی قاره ای خود را با الدحیل 
انجام می دهد اما حذف از این مرحله را نمی توان برعهده و مسئولیت او گذاشت.این روزنامه قطری 
ادامه داد: اما گالتیه تلاش خواهد کرد تا الدحیل را در آخرین دور به بهترین نتایج و سطوح برساند 
تا شخصیت این تیم را در این مسابقات بهبود بخشد؛ مسابقاتی که آخرین دوره اش با فرمت فعلی 
خواهد بود.با این حال نکته جالب این است که روزنامه الرایه برای استقلال تاجیکستان از تصاویر 

تیم استقلال تهران استفاده کرده که این موضوع هم در نوع خود عجیب است.

مستطیل سبز

سرمربی سپاهان:

دلیل AFC برای کسر سه 
امتیار روشن نبود

ســرمربی ســپاهان اظهار کــرد: نمی توانم 
تصمیم AFC را قبول کنم؛ عدالت باید برای 

همه یکسان باشد.
به گــزارش خبرگــزاری صداوســیما، مرکز 
اصفهان؛ ســرمربی تیم فوتبال سپاهان در 
نشســت خبری پیش از بازی مقابل نیروی 
هوایی عراق در هفته پنجم از مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا در خصوص بازی گفت: 
سخت اســت که بخواهیم درباره مسابقه ای 
حرف بزنیم که هنوز شــروع نشــده است، 
بهتر اســت در زمین حرف مان را بزنیم. ژوزه 
مورایس افزود: تصمیمــی که AFC گرفت 
و موجب کســر امتیاز از ما در لیگ قهرمانان 
شــد را متوجه نمی شــوم، معتقدم عدالت 
برای تمامی تیم ها باید یکســان باشد. وی 
گفت:سه امتیازی که از ما کم کردند را متوجه 
نمی شــوم یا نمی توانم قبول کنم،این خوب 
نبود که AFC ســه امتیاز از تیم ما کم کرد و 
بعد ســه بازی خارج از خانه داشته باشیم. 
مورایس ادامه داد: کنفدراسیون فوتبال آسیا 
سازمان قابل احترامی است؛ اما به نظر من 
باید دلیل روشن تری برای این تصمیم شان 

می آوردند. 
وی در خصوص ســفر هواداران سپاهان از 
اصفهان به تهران برای تماشای بازی، گفت: 
راحت نیســت مردم این همه مسیر را طی 
کنند و بعد به شهرشــان برگردنــد. یکی از 
اهداف کنفدراســیون فوتبال آسیا این است 
که ورزشگاه ها پر باشد؛ اما این حکم برخلاف 
این مسئله اســت. مورایس درباره داشتن 
بازیکنان باکیفیت متعدد در تیمش، عنوان 
کرد: مهم ترین حس برای یــک مربی این 
اســت که تیمش بتواند بازی کند، تیم بودن 
خیلی مهم است و نمی خواهم بحث انفرادی 
شــود،همه کیفیت ها جمع می شــود و یک 
تیم درســت می شــود، اگر بازیکنی در این 
بازی نتواند بــازی کند، مطمئن باشــید در 
بازی های بعد فرصت نشــان دادن خودش 

را پیدا می کند.

فوتبال جهان

عکس خبر

 »رونالدو« در 
عربستان هتل می زند

متعب العــواد، کارشــناس فوتبال 
عربســتان می گوید »کریســتیانو 
رونالــدو در ریاض هتــل می زند«. 
اســطوره پرتغالی هتل های زنجیره 
ای با عنوان »CR۷« در کشور پرتغال 
دارد. او در لیسبون پایتخت کشورش 

هتل بزرگی را با این برند دارد. 

سرمربی ســابق تیم ملی کشــتی آزاد، با تمجید از 
عملکرد کشتی لرســتان در کســب عنوان قهرمانی 
جوانان ایران، گفت: کشتی لرستان با ادامه این روند 
به روزهای خوب خود بازمی گردد.غلامرضا محمدی، 
دارنده 2 مدال نقــره و 2 برنز جهان، افزود: کشــتی 
لرستان به روزهای خوب خود بازگشته واین قهرمانی 
نوید روزهای درخشان برای کشتی این استان خواهد 
بود. در 3 سالی که هیئت کشــتی لرستان با ریاست 
دکتر بهرامی کار خود را دنبال می کند، اتفاقات بسیار 
خوبی در تمامی رده های کشــتی لرســتان رخ داده 
و این نتیجه جــز با همدلی و برنامه ریزی درســت و 
اصولی به دســت نیامده اســت. خدا را شکر سال به 
سال نتایج بهتر از قبل شده و امیدوارم کشتی استان 
با همین روند بــه کار خود ادامه بدهد.پیشکســوت 

لرستانی کشــتی ایران، با بیان اینکه کشتی لرستان 
می تواند در همه رده ها به کشــتی ایــران کمک کند، 
گفت: امیدوارم ســایر اســتان های کشتی خیز مثل 
همدان، کرمانشــاه، گلســتان و قزوین نیز بتوانند به 
روزهای خوب خود بازگردند چرا که رشد آن ها می تواند 
در نهایت به موفقیت کشــتی ایران منجر شــود. این 
موفقیت ابتدای راه کشتی لرستان است و به شخصه 
با توجه به اتفاقات رخ داده در کشــتی استان و نگاه 
ویژه فدراسیون کشــتی، انتظار دارم این موفقیت ها 
بیش از پیش شود. وقتی لرستان در رده های سنی 
نوجوانان و جوانان افتخارآفرینــی می کند، قطعا تا 
یکی دو سال آینده در رده بزرگسالان نیز جزو مدعیان 
ایران خواهد شد.سرمربی سابق تیم ملی کشتی آزاد 
ایران، در پایان درباره شرایط کشتی ایران برای حضور 

در المپیک، گفت: بــرای ورزش ایــران و مخصوصا 
کشــتی در المپیک پاریــس آرزوی موفقیت دارم. 
امیدوارم همه جامعه کشتی همدل و همراه در کنار هم 
باشیم و به خاطر سرافرازی کشتی از تیم ملی حمایت 
کنیم چرا که کشتی از هر چیزی مهم تر است و تاریخ 
ثابت کرده هر گاه همه در کنار هم و متحد بوده ایم به 
بهترین افتخارات رسیده ایم. قطعا کار بسیار سختی 
در المپیک خواهیم داشت؛ اما با همدلی می توانیم 
بار دیگر شاهد افتخارآفرینی کشــتی در این رویداد 

بزرگ باشیم.

 سرمربی سابق تیم ملی کشتی آزاد:

 کشتی کار بسیار سختی در المپیک دارد



رییس کمیسیون ســامت، محیط زیست و خدمات 
شهری شورای اسامی شــهر اصفهان گفت: اصفهان 
حدود ۶۰۰ مگاوات و بیشتر، نیاز به انرژی الکتریکی دارد 
و اگر بتوانیم در ۶۰ هزار خانه نیروگاه ۱۰ کیلوواتی احداث 
کنیم، شــهری خورشــیدی خواهیم داشت.سیدامیر 
ســامع در گفت وگو با خبرنگار ایمنــا اظهارکرد: یکی از 
برنامه هایی که در کشور توسط وزارت نیرو و دستگاه های 
مربوطه همچون سازمان محیط زیست در حال پیگیری 
اســت، جایگزینی نیروگاه های فسیلی با نیروگاه های 
خورشیدی است.وی با بیان اینکه در حال حاضر حدود 
۱۵ درصد عقب ماندگی تولید انــرژی داریم، افزود: در 
واقع مصرف ۱۵ درصد جلو افتاده اســت و می تواند در 

زمان های مختلف خطرناک و مشــکل زا باشد.رییس 
کمیسیون سامت، محیط زیســت و خدمات شهری 
شورای اســامی شهر اصفهان خاطرنشــان کرد: یکی 
از راهکارها این اســت که انرژی الکتریکــی را از طریق 
نیروگاه های خورشیدی بزرگ همچون نیروگاه شهید 
کاظمی مجتمع فولاد مبارکه در حد چند صد هزار وات و 
کوچک روی سقف منازل تامین کنیم که در حال حاضر 
تمرکز روی نیروگاه های کوچک اســت کــه هر منزل 
می تواند یک نیروگاه پنج تا ۱۰ کیلوواتی راه  اندازی کند.

وی با بیان اینکه با توجه به نزدیکی محل تولید و مصرف 
انرژی الکتریکی با راه اندازی نیروگاه خورشیدی خانگی، 
بیشترین راندمان را خواهیم داشت، ادامه داد: به عنوان 
مثال در شهر اصفهان ۴۰۰ هزار واحد مسکونی داریم که 
شاید حدود ۱۰۰ هزار واحد بتواند این نیروگاه ها را روی 

سقف خود داشته باشد.ســامع تصریح کرد: اصفهان 
حدود ۶۰۰ مگاوات و بیشــتر، نیاز به انرژی الکتریکی 
دارد و اگر بتوانیم در ۶۰ هــزار خانه نیروگاه ۱۰ کیلوواتی 
احداث کنیم، شهری خورشــیدی خواهیم داشت که 
این موضوع از سوی مدیریت شهری در حال پیگیری 
است و جلســاتی در این زمینه برگزار شده است.وی با 
بیان اینکه یکی از مســائل در احداث این نیروگاه های 
کوچک مقیاس، این است که ســرمایه گذاری در این 
زمینه انجام شود، تاکید کرد: به عنوان مثال یک نیروگاه 
۱۰ کیلوواتی حدود ۳۰۰ میلیون تومان هزینه دارد که بهتر 
است تسهیات ارزان را در اختیار شــهروندان، به ویژه 
گروه های هدف تحت حمایت بهزیستی و کمیته امداد، 
گروه های محیط زیستی، مســاجد و حسینیه ها قرار 

دهیم که به دنبال آن هستیم.

 رییس کمیسیون محیط زیست شورای شهر :

 ایجاد نیروگاه ۱۰ کیلوواتی در ۶۰ هزار خانه، اصفهان را به 
شهر خورشیدی تبدیل می کند

شهردار اصفهان:

به دنبال عمران شهر هستیم 
شهردار اصفهان گفت: ۷۰ درصد بودجه شــهرداری این کان شهر مربوط به بخش عمرانی است و 
به روایت دیگر ۱۴ هزار میلیارد تومان از بودجه حدود ۲۳ هزار میلیارد تومانی شــهرداری اصفهان 

در بخش عمران هزینه می شود.
به گزارش خبرگزاری ایمنا، علی قاسم زاده در برنامه تلویزیونی »اصفهان من« با تسلیت فرارسیدن 
ســالروز شــهادت مظلومانه بانوی دوعالم حضرت فاطمه زهرا )س( و تبریک آغاز هفته بسیج 
به بسیجیان و عموم مردم اظهار کرد: وظایف شــهرداری را می توان به دو دسته نگهداشت شهر و 

توسعه و ارتقای شهر تقسیم کرد.
وی افزود: شهر به عنوان موجود زنده و شهر پویا باید دائم در حال تغییر و تحول و رشد باشد و به 
اقتضای نیازهای جدید، فضاها و اماکن جدی نیاز دارد، بنابراین وظیفه ما صیانت و نگهداشــت 

وضع موجود است و به اقتضای شرایط، توسعه و ارتقای شهر باید مورد توجه باشد.
شهردار اصفهان با بیان اینکه بخشــی از برنامه های توسعه شهر مبتنی بر اسناد بالادستی و طرح 
جامع شهری بر اساس مطالعات دقیق علمی است، ادامه داد: مبتنی بر طرح جامع، طرح تفصیلی 
تدوین و وارد جزییات هر محله می شود و بر اساس طرح جامع شهری جزییات شبکه معابر شهر را 
بررسی می کند.قاسم زاده با بیان اینکه شهرداری باید به اسناد بالادستی از جمله طرح های جامع 
و تفصیلی متعهد باشد، گفت: بخشی از ایده های این طرح ها توسط مدیران و کارشناسان شهری 
ارائه می شود و بخشی بنا بر پیشنهاد فرهیختگان، انجام مطالعات و پژوهش ها و بخش زیادی از 
طریق مسئله یابی از دل محات با استفاده از نظرات مردم یا مراجعه آن ها به شهرداری برای طرح 
مطالبات یا تماس با سامانه ۱۳۷ است که بر اساس آن به این نتیجه می رسیم که شهروندان در 

چه نقاطی نیاز به فضای سبز، فضاهای جدید شهری و سایر امکانات دارند.
وی ادامه داد: وقتی به نیازهای شــهر متاثر از طرح تفصیلی یا نظــر نخبگان، مطالبات مردم پی 
می بریم، طرح های مربوطه را در قالب فراخوان اعام می کنیم تا ایده های نخبگان حوزه طراحی 

شهری و معماری و مهندسی را دریافت کنیم.
شهردار اصفهان تصریح کرد: سال جاری پنج فراخوان را در این رابطه اعام کردیم که از طریق آن 
بســیاری از نخبگان ایده های خود را مطرح کردند؛ برندگان این مسابقات معماران بزرگ جهانی 

بودند و بر اساس طرح و ایده های آن ها پروژه ای در شهر اجرا شده است.
وی گفت: پیش از این اعام کرده بودم که به دنبال ایجاد روگذر و زیرگذر در شهر نیستیم که پس 
از این سخن، برخی افراد تلقی کرده بودند شهرداری و مدیریت شــهری در این دوره با عمران و 
آبادانی شهر مخالف است، در حالی که ما به شدت به دنبال عمران شهر هستیم، اما اینکه مسیر 
عمران و آبادانی شهر از مســیرهای خاص به ویژه در حوزه ترافیک باشد، نیازمند بررسی است تا 

بهترین راهکار را برای باز کردن گره ترافیک پیدا کنیم.
قاســم زاده افزود: راه حل مســائل ترافیکی ایجاد معبر جدید یا احداث روگذر و زیرگذر نیست، 

همان طور که امروزه در دنیا راه حل های چندجانبه را برای حل این مسائل اجرا می کنند.
وی با اشــاره به بودجه عمرانی شهر اظهار کرد: در بودجه ۱۴۰۲ شــهرداری اصفهان نسبت بودجه 
جاری به عمرانی شــهرداری ۳۰ به ۷۰ است؛ یعنی ۷۰ درصد بودجه شــهرداری مربوط به بخش 
عمرانی اســت و به روایت دیگر ۱۴ هزار میلیارد تومان از بودجه حدود ۲۳ هــزار میلیارد تومانی 

شهرداری اصفهان در بخش عمران هزینه می شود.
شــهردار اصفهان ادامه داد: از مجمــوع ۷۰ درصد بودجــه عمرانی ۶۴ درصد مربــوط به اجرای 
طرح هایی است که منجر به بهبود زیرساخت های حمل ونقل و بهبود شرایط ترافیکی شهر می شود.

وی خاطرنشان کرد: ابرپروژه هایی همچون رینگ چهارم به طول ۷۸ کیلومتر در حال احداث است 
که بیش از ۴۰ کیلومتر آن در محدوده شهر اصفهان قرار دارد و با قوت در حال اجراست؛ اجرای این 

پروژه در بهبود ترافیک شهر تاثیر بسزایی دارد.

خبر روزخبر

 مدیرعامل سازمان پارک های 
شهرداری اصفهان:

قانون حفظ و گسترش 
فضای سبز شهرها ابهام دارد

مدیرعامل ســازمان پارک ها و فضای ســبز 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه در قانون حفظ 
و گسترش فضای ســبز در شــهرها ابهامات 
فراوانی وجود دارد، گفت: در این قانون عوارض 
قطع درخت مشخص اســت، اما در خصوص 
جابه جایی درخت کــه تقاضای بســیاری از 
شهروندان اســت، ابهاماتی وجود دارد.مجید 
عرفان منش در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با بیان 
اینکه در قانون حفظ و گسترش فضای سبز در 
شهرها ابهامات فراوانی وجود دارد، اظهار کرد: 
در این قانون عوارض قطع درخت مشــخص 
اســت، اما در خصوص جابه جایی درخت که 
تقاضای بسیاری از شهروندان است، ابهاماتی 
وجود دارد.وی با اشــاره بــه اینکه جابه جایی 
درخت با اســتفاده از روش های علمی، فنی و 
استاندارد همچون روتبال هزینه های سنگینی 
برای مدیریت شهری دارد، افزود: تعاریف ارائه 
شــده در آیین نامه و قانون حفظ و گســترش 
فضای سبز ناقص و کارشناســان را با مشکل 
مواجه می کند.مدیرعامل ســازمان پارک ها و 
فضای سبز شــهرداری اصفهان تصریح کرد: 
مرجع اعتراض به آرای کمیســیون ماده ۷ در 
قانون مشخص نیست و لازم است در راستای 
تنویر موضــوع و جلوگیــری از تضییع حقوق 
عمومی شهروندان و شهرداری تصریح شود.

عرفان منش با بیان موارد تناقض قوانین فضای 
ســبز، خواســتار اصاح و بازنگری در قانون 
حفظ و گسترش فضای ســبز در شهرها شد و 
خاطرنشان کرد: در مواردی قانون اجازه تفکیک 
باغ ها را به معاونت شهرسازی می دهد، اما برای 
سازمان سیما و منظر قوانین دیگری نهاده شده 
است.وی، وحدت رویه و ارائه الگوی مشخص 
را از جمله اهداف کمیته سیما منظر کان شهرها 
ذکر کرد و ادامه داد: ارائه مشــاوره و راهنمایی 
به مدیران شهرداری های کان شهرهای سایر 
کشورها برای اتخاذ بهترین تصمیم های قانونی، 
هدف دیگری است که ما در برگزاری نشست 

بین کان شهرها دنبال می کنیم.

مدیرکل مطالعات و برنامه ریزی معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان گفت: چشم انداز برنامه ها و سیاست های حمل ونقل وترافیک شهرداری این کان شهر در قالب 
۵۰ پروژه پژوهشی و مطالعاتی تدوین شده است.محمد پورمیدانی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به انجام ۲۰ پروژه مطالعات با شرکت ها و مشاوران بخش خصوصی 
و انجام ۳۰ پروژه مطالعاتی توسط کارشناسان این اداره از سال ۱۴۰۰ تاکنون اظهار کرد: مجموعه پروژه های پژوهشی و مطالعاتی مستند به طرح جامع حمل ونقل و ترافیک 
و بر اساس اهداف و برنامه های شاخص این حوزه از جمله روان سازی ترافیک و ارتقای کیفیت خدمات حمل ونقل عمومی تدوین شده است.وی با تاکید بر ضرورت اجرای 
نتایج حاصل از مطالعات شهری در برنامه ریزی های اجرایی کان شهرها افزود: پروژه های بزرگ شهری بدون پیوست ترافیکی معضات و مشکات متعددی در وضعیت 
کان شهرها ایجاد می کند و موجب هدررفت منابع مالی و نارضایتی شهروندان خواهد شد.مدیرکل مطالعات و برنامه ریزی معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان 
تصریح کرد: بررسی و مطالعات استفاده از داده های گوگل، همچنین موبایل از جمله طرح های مطالعاتی است که توسط بخش خصوصی انجام و تدوین شده است و نتایج 

آن می تواند به برنامه ریزی و اقدامات موثر در مدیریت ترافیک، زمان بندی تقاطع ها، توزیع متوازن حمل ونقل همگانی، منجر شود.

 تدوین ۵۰ طرح مطالعاتی برای ساماندهی حمل ونقل و ترافیک اصفهان
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لطفا با برنامه درست و تحقیق کافی دست به کار عملیاتی بزنید؛

پارکینگ، شمشیر دولبه ترافیک اصفهان
پارکینگ ها به عنوان عناصر مهم شــهری، از لحاظ کاربری در قالب یک کالبد شــهری به  

شهروندان خدمات رسانی می کنند و از نظر ارتباطی که بین ترافیک و شریان های عبوری 
شهر برقرار می کند، به انواع مختلفی از جمله خیابانی یا حاشیه ای، هم سطح یا روباز، بامی، زیرزمینی، طبقاتی 
عمومی و مکانیکی دسته بندی می شــود.قاطعانه می توان گفت که پارکینگ ها قسمتی از فضاهای شهری 
هستند که با انواع کاربری های دیگر رابطه دارند و تاثیر بسزایی در سفرهای درون شهری و مبدأ و مقصد آن ها 

خواهند داشت.

در دنیا اثبات شده که احداث پارکینگ، محرک استفاده از خودروی شخصی است
مهرداد تقی زاده، دکترای حمل ونقل در گفت وگو با خبرنگار ایمنا می گوید: طبق تفکر بسیاری از افراد، با احداث 
هرچه بیشــتر پارکینگ، شــهروندان دنبال جای پارک نمی گردند، در نتیجه خودروی خود را سریع تر پارک 
می کنند و این اقدام موجب کاهش ترافیک و آلودگی هوا می شــود، در حالی که عکس این موضوع در دنیا 
اثبات شده ، زیرا احداث پارکینگ، محرک استفاده از خودروی شخصی است، بنابراین افراد اگر بدانند پارکینگ 

مناسب به صورت رایگان یا قیمت ارزان وجود دارد، به استفاده از خودرو ترغیب می شوند.
وی اضافه می کند: کشورهای پیشرفته به این نتیجه رسیده اند که با توجه به اینکه پارکینگ محرک استفاده از 
خودروی شخصی است، تا حد امکان باید کمتر پارکینگ احداث کنند.دکترای حمل ونقل با بیان اینکه ممکن 
است احداث پارکینگ در نقطه ای اثرگذاری مثبتی داشته باشد، اما در مجموع اتفاقات خوبی نخواهد افتاد، 
خاطرنشان می کند: کشــورهای مختلف روی این موضوع که پارکینگ چه تاثیری بر ترافیک معابر دارد، کار 
کرده اند و مطرح می شــد برای اینکه اثر خودرومحور شدن پارکینگ خنثی شــود، پارکینگ باید سه ویژگی 

داشته باشد.
تقی زاده با اشاره به ویژگی های سه گانه مطرح شده برای خنثی کردن اثر خودرومحوری شهر با احداث پارکینگ 
ادامه می دهد: رایگان نبودن پارکینگ و بازدارندگی هزینه اســتفاده از آن، نرخ تصاعدی آن برای اینکه پارک 
خودرو صرفه اقتصادی نداشته باشد و اعمال قانون درست از سوی پلیس راهور سه ویژگی پارکینگ است که 
باید مد نظر قرار گیرد.وی اذعان می کند: در ایران زمانی که جای پارک وجود نداشته باشد، خودروها در نقاط 
»پارک ممنوع« و »حمل با جرثقیل« پارک می شوند و با توجه به اینکه این خودروها اعمال قانون نمی شوند، 

این ضوابط نیز اثر خود را از دست خواهد داد.
دکترای حمل ونقل تصریح می کند: باید توجه داشــت که در سایر کشــورها حمل ونقل عمومی توسعه پیدا 
می کند و مشکات فعلی حمل ونقل عمومی ایران همچون ازدحام رفع می شود تا شهروندان را در بن بست قرار 
دهند، بنابراین جای پارک نباید وجود داشته باشد و حمل ونقل عمومی مناسب باید در دسترس باشد تا بتوان 
این سیاست ها را اعمال کرد.تقی زاده ادامه می دهد: از مواردی که موجب افزایش ترافیک می شود، احداث 
تقاطع ها و توسعه ظرفیت معابر است که به آن توجه نمی شــود.وی با بیان اینکه برخی افراد فکر می کنند که 
با احداث تونل یا تقاطع غیرهمســطح، ترافیک کاهش پیدا می کند، در حالی که با اجرای چنین پروژه هایی، 
در آن نقطه ترافیک روان ایجاد می شــود، اضافه می کند: با ایجاد روانی ترافیک، همچون احداث پارکینگ 

خودرومحوری رواج پیدا می کند و در نتیجه ترافیک افزایش خواهد یافت.

بایدها و نبایدهای احداث پارکینگ در شهر اصفهان
ابوالفضل قربانی، رییس کمیســیون هوشمندسازی و حمل ونقل شهری شــورای اسامی شهر اصفهان در 

گفت وگو با خبرنگار ایمنا می گوید: احداث پارکینگ های عمومی در سطح شهر که از وظایف مدیریت شهری 
است، طبق برنامه ریزی انجام شده اینگونه خواهد بود که پارکینگ هایی در نقاطی از شهر ایجاد شود که موجب 
کاهش ترافیک خواهد شد.وی می افزاید: در هسته مرکزی شهر، اگر احداث پارکینگ موجب افزایش ترافیک 
شــود، در اولویت قرار نمی گیرد، اما در نقاط دیگری که موجب کاهش ترافیک می شود، در حال برنامه ریزی 
است.رییس کمیسیون هوشمندسازی و حمل ونقل شهری شورای اسامی شهر اصفهان خاطرنشان می کند: 
پارکینگ باید در نقطه ای ایجاد شود که شهروندان دسترسی مناسبی داشــته باشند، به نقاطی که تقاضا در 
آن وجود دارد، نزدیک باشــد و از طرف دیگر جانمایی مناســب آن نیز مورد توجه باشد تا موجب ایجاد نقطه 
بحران ترافیکی نشود.قربانی ادامه می دهد: در کنار این موضوع، مدیریت شهری عزم راسخ دارد که مجتمع ها 
و فضاهای مربوط به بخش خصوصی به ویژه کاربری تجاری، به طــور حتم پارکینگ مختص خود را عاوه بر 
خدمات خود، تامین کنند، بنابراین تخلفات مربوط به پارکینگ در حساب جداگانه ای برای توسعه حمل ونقل 

عمومی مورد استفاده قرار می گیرد.

پارکینگ ها باید کنار ایستگاه های حمل ونقل عمومی ایجاد شود
مریم لطیفی، رییس گروه مطالعات معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان در گفت وگو با خبرنگار 
ایمنا می گوید: با توجه به مطالعات انجام شــده در ماه های اخیر در رابطه با پارکینگ ها، کمبود عرضه آن در 
نقاطی را نشان می دهد.وی می افزاید: مطابق مطالعات انجام شده در سال های اخیر و با توجه به سیاست های 
توسعه پایدار، دسترسی به پارکینگ ها تعدیل شده است، بدین صورت که اگر دسترسی حمل ونقل عمومی به 
نقاطی از شهر که مناسب است، سیاست این خواهد بود که نه تنها پارکینگی ایجاد نشود، بلکه با سیاست های 

قیمت گذاری پایه، تشویق به پارک خودروی شخصی نداشته باشیم و این موضوع محدود شود.
رییس گروه مطالعات معاونت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری اصفهان خاطرنشان می کند: اگر دسترسی 
حمل ونقل عمومی متوسط است، بخشی از کمبود عرضه پارکینگ جبران و سعی شود دسترسی آن بهبود پیدا 
کند.لطیفی ادامه می دهد: در نقاطی که تقاضای پارکینگ زیادی داریم و حمل ونقل عمومی مناسبی وجود 
ندارد، سیاست تامین پارکینگ به صورت عمومی خواهد بود و این قیمت گذاری برای پارک حاشیه ای و تغییر 

نرخ پارکینگ ها در نقاط دسترسی مناسب به حمل ونقل عمومی اعمال خواهد شد.
وی در رابطه با اینکه آیا می توان انتظار داشت پس از تهیه مطالعات جامع حمل ونقل سیاست های شهرداری 
اصفهان در رابطه با احداث پارکینگ تغییر کند، اضافه کرد: سیاست های این مطالعات جامع در راستای توسعه 

پایدار و ترویج استفاده از حمل ونقل عمومی خواهد بود، هر چند هنوز به بخش پارکینگ ها نرسیده است.
رییس گروه مطالعات معاونت حمل ونقل و ترافیک شــهرداری اصفهان تصریــح می کند: موضوع احداث 
پارکینگ های جدید را در سطح شهر اصفهان در دستور کار داریم، اما بر این اساس که حمل ونقل عمومی توسعه 
پیدا کند و در کنار ایستگاه های حمل ونقل همگانی همچون ایستگاه های اصلی مترو و پایانه ها، پارکینگی را 
احداث کنیم که مانند پارک سوار عمل کند تا شهروندان برای رسیدن به نخستین ایستگاه با خودروی شخصی 
بپیمایند و ادامه آن را با سایر گونه های حمل ونقل عمومی طی کنند.لطیفی در رابطه با اینکه آیا احداث پارکینگ 
می تواند موجب کاهش ترافیک و در نتیجه آن کاهش آلودگی هوای شهر اصفهان شود، تاکید می کند: توسعه 
پارکینگ ها بدون در نظر گرفتن مطالعات بالادستی نمی تواند موجب کاهش آلودگی هوا شود بلکه به صورت 
عکس موجب تشویق شهروندان به استفاده از حمل ونقل شخصی شده و تشدید آلودگی هوا را به همراه دارد.

وی تاکید می کند: البته اگر طبق مطالعات در نقاطی که کمبود پارکینگ به اندازه ای وجود دارد که شهروندان 

با پارک های غیرمجاز، ظرفیت معابر را کاهش می دهد، احداث آن می تواند کمک کننده باشــد.رییس گروه 
مطالعات معاونت حمل ونقل و ترافیک شهرداری اصفهان اضافه می کند: همچنین اگر احداث پارکینگ در 
راستای توسعه حمل ونقل عمومی باشد و در ترکیب با سایر سیستم های حمل ونقل عمومی عمل کند، به نوعی 
موجب کاهش آلودگی هوا می شــود.لطیفی اضافه می کند: در واقع اگر بخواهیم حمل ونقل ترکیبی داشته 
باشیم، باید این پارکینگ ها را در کنار ایســتگاه های حمل ونقل عمومی ایجاد کنیم و شهروندان پس از طی 
مسیری از مبدأ تا ایستگاه، خودروی خود را پارک و با استفاده از انواع حمل ونقل عمومی به سفر شهری ادامه 
دهد.وی ادامه می دهد: ترکیب استفاده از حمل ونقل عمومی و خودروی شخصی بهتر از این است که شهروند 
کل سفر خود را با خودروی شخصی بپیماید؛ احداث پارکینگ در نقاطی همچون مجاورت ایستگاه های متروی 

شهید علیخانی و مفتح برای همین موضوع است.

پارک سوارها در کاهش ترافیک و آلودگی هوای شهرها اثر می گذارند
جمشید لقایی، مسئول امور کنترل کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل شــهرداری اصفهان نیز در گفت وگو با 
خبرنگار ایمنا می گوید: مقوله پارکینگ های شهری به دو دسته تقسیم می شود، یکی داخل محدوده شهری 
که تابع نیازسنجی ترافیکی است و سیاست گذاری این پارکینگ ها جداگانه است و دیگری پارک سوارهای 
حومه شهر را شامل می شود.وی می افزاید: پارک سوارها نیاز است در کمربند ورودی شهر ایجاد شود و تجربه ای 
است که در بسیاری از شهرهای دنیا انجام شده ؛ به طور معمول در ایستگاه های پایانی مترو در حاشیه شهر 
پارک سوار ایجاد می شود تا کسانی که از شهرهای حومه ای مراجعه می کنند، بتوانند خودروی خود را پارک و 
از مترو یا اتوبوس برای سفر شهری خود استفاده کنند.مسئول امور کنترل کیفیت هوا در معاونت حمل ونقل 
شهرداری اصفهان خاطرنشان می کند: این نوع پارک سوارها می تواند در کاهش آلودگی هوای شهرها اثرگذار 
باشد، زیرا تعداد زیادی از خودروهایی که از حومه شــهر بنابر نیاز وارد فضای شهری می شوند، این امکان را 
دارند که در محدوده پارک سوار متوقف شوند و سرنشینان از حمل ونقل عمومی استفاده کنند.به گزارش ایمنا، 
اجرای هر پروژه حمل ونقلی مستلزم انجام مطالعات مختص آن اســت که احداث پارکینگ نیز همین گونه 
است، بنابراین اگر پارکینگ ها درســت جانمایی و با سیاست گذاری مناسب، احداث نشود، موجب افزایش 
خودرومحوری خواهدشد؛ خودرومحوری یعنی تردد بیشــتر خودروها در شهر و این موضوع یعنی افزایش 
ترافیک که نتیجه آن افزایــش آلودگی هوا از منابع متحــرک خواهد بود، در حالی کــه پارکینگ می تواند با 
قرارگیری درست به عنوان پارک ســوار عمل کند و با کاهش ورود خودروهای شــخصی به سمت مرکز شهر، 

کاهش ترافیک را به دنبال داشته باشد.

 کمیته نظارتی 
شورای شهر اصفهان 

در منطقه ۱4 
شهرداری

کمیته نظارتی این هفته شورای 
اسامی شهر اصفهان در منطقه 

۱۴ شهرداری برگزار شد.
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منبع: ایمنا

شهردار گلپایگان گفت: در شــهر گلپایگان با تکریم ســرمایه گذاران و تسهیل 
مسیر سرمایه گذاری، راه را برای ســرمایه گذاران هموار می کنیم، شیوه نامه ای 
که هم اکنون در حوزه سرمایه گذاری شهر مورد استفاده قرار می گیرد، می تواند 

گلپایگان را به عنوان یک شاخص در جذب سرمایه گذار معرفی کند.
پیمان شــکرزاده در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در اصفهان بــا بیان اینکه اجرای 
طرح های سرمایه گذاری شهرداری زمینه توسعه پایدار و موتور محرک اقتصاد 
شهر است، اظهار کرد: حوزه سرمایه گذاری به قدر کافی پیشرفت نکرده است؛ 

بنابراین باید تشریفات قانونی را برای حضور سرمایه گذار کاهش دهیم.
وی با بیان اینکه تنها تعدادی از شهرداری های کشور در جذب سرمایه گذار موفق 
بودند، افزود: سرمایه گذار با توجه به اهمیتی که برای سرمایه  خود قائل است از 
هر فضای تردید و ابهام گریزان اســت؛ بنابراین اگر می خواهیم در زمینه جذب 
ســرمایه گذار موفق شــویم باید موانع و محدودیت ها را برای صاحبان سرمایه 
برطرف کنیم.شــهردار گلپایگان خاطرنشــان کرد: در شــهر گلپایگان با تکریم 
سرمایه گذاران و تسهیل مسیر ســرمایه گذاری راه را برای سرمایه گذاران هموار 
می کنیم، شیوه نامه ای که هم اکنون در حوزه سرمایه گذاری شهر مورد استفاده 
قرار می گیرد، می تواند گلپایگان را به عنوان یک شاخص در جذب سرمایه گذار 
معرفی کند.شکرزاده از بررسی طرح بازآفرینی شهری در آستان متبرک امامزاده 

17 تن شهر گلپایگان خبر داد و اضافه کرد: اجرای طرح بازآفرینی شهری فرصت 
مناسبی در راستای گسترش فضای اطراف آستان متبرک امامزاده 17 تن است.

وی با بیان اینکه اجرای بند »ت« تبصره 6 قانون بودجه ســال 1402 شهرداری 
گلپایگان بررسی شد، گفت: تعیین تکلیف ساختمان ها و مستحدثاتی که بدون 
پروانه یا مخالف مفاد پروانه در محدوده شهر احداث و تا پایان سال 1400 پرونده 
آن ها در کمیسیون ماده 100 قانون شهرداری ها طرح و منجر به صدور رای قطعی 

شده، در دست بررسی است. شهردار فریدون شــهر از احداث میدان در ضلع شرقی فریدون شهر منتهی به 
ورودی شهر خبر داد و گفت: پس از آزادســازی مسیر احداث میدان، پروژه 
بلافاصله آغاز شــد و برای عملیات خاک برداری با سازمان خدمات طراحی 
شهرداری های اســتان قراردادی مبنی بر اجرای طرح داخلی میدان و نصب 
المان منعقد شــد.ابراهیم باتوانــی در اصفهان از ارتقای درجه شــهرداری 
فریدون شــهر خبر داد و اظهار کرد: معیار درجه بندی شــهرداری های کشور 
بر اساس شــاخص هایی از جمله جمعیت شــهری، عملکرد مثبت درآمد و 
جهش بودجه ای شهرداری، کثرت پروژه های عمرانی و خدماتی و همچنین 

تقسیمات کشوری است.
وی افزود: درجه شهرداری معیاری است که بر اساس آن شهرداری می تواند 
اعتبار ملی و استانی و تجهیزات و ماشین آلات سنگین را جذب کند؛ بنابراین 
هرچه درجه شهرداری شهری بالاتر باشــد می توان بودجه بیشتری دریافت 
کرد تا به اجرای طرح های عمرانی کمک کند.شهردار فریدون شهر ادامه داد: 
آخرین ارتقای درجه بندی شــهرداری فریدون شهر ســال 1376 بوده که بر 
اساس آن رتبه شهرداری از پنج به شش ارتقا یافته است، اکنون پس از 26 
سال درجه شهرداری فریدون شهر از درجه شش به هفت ارتقا یافت.باتوانی 
اضافه کرد: با توجه به اهمیت ارتقای درجه شــهرداری در توســعه و آبادانی 

شهر، از ابتدای دوره ششم پیگیر ارتقای درجه شهرداری فریدون شهر شدیم.
وی از احداث میدان در ضلع شرقی فریدون شهر منتهی به ورودی شهر خبر 
داد و تصریح کرد: پس از آزادسازی مسیر احداث میدان، پروژه بلافاصله آغاز 
شد و برای عملیات خاک برداری با سازمان خدمات طراحی شهرداری های 
استان قراردادی مبنی بر اجرای طرح داخلی میدان و نصب المان که به نوعی 

معرف شهر است، منعقد شد و اکنون در مرحله تکمیل قرارداد است.
شهردار فریدون شهر گفت: عملیات خاکبرداری میدان، احداث جداول دفع 
آب های سطحی و جابه جایی بعضی تاسیسات از جمله پایه های انتقال برق 
در دســتور کار قرار گرفت است که با توجه به شــرایط جوی شهرستان پروژه 

ادامه خواهد داشت و امید می رود سال آینده تکمیل شود.
باتوانی ضمن قدردانی از همکاری بعضی ادارات در جابه جایی تاسیســات، 
افزود: عملیات اجرایی این پروژه شامل 21 هزار مترمربع آزادسازی، 10 هزار 
مترمربع خاکبرداری و 3400 متر جدول گذاری بلوار میدان ورودی شــرقی 

است که تاکنون 70 درصدی پیشرفت داشته است.
وی اظهار کرد: برای اجرای ایــن پروژه دو میلیارد تومــان اعتبار پیش بینی 
 شــده و شــهرداری برای اجرای این طرح تاکنون 50 میلیــارد ریال هزینه

 کرده است.

شهردار خوانسار گفت: به منظور آبیاری فضای سبز شهر، 10 لیتر بر ثانیه پساب 
تصفیه خانه فاضلاب خوانسار به آبیاری فضای سبز شهر تخصیص یافت.مهدی 
احمدی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا در اصفهان اظهار کرد: طی تفاهم نامه ای که 
میان شهرداری خوانسار و شرکت آب منطقه ای اصفهان به منظور آبیاری فضای 
سبز شهری خوانسار صورت گرفت، از محل تصفیه خانه 10 لیتر بر ثانیه پساب 
شهری خوانسار به فضای سبز شهرداری تخصیص یافت.وی افزود: این انتقال 
آب از تصفیه خانه فاضلاب تا بهشت فاطمیه )س( به طول 3.5 کیلومتر در حال 
لوله گذاری است و در گام دوم ایستگاه پمپاژ در حاشیه تصفیه خانه فاضلاب 
و استخر ذخیره سازی در محوطه بهشــت فاطمیه )س( انجام شد و تصفیه 
تکمیلی روی پساب صورت می گیرد.شهردار خوانسار خاطرنشان کرد: آب رسانی 
با لوله گذاری به طول 4.5 کیلومتر به سمت میدان امام حسین )ع( و بلوارهای 
آیات عظام گلپایگانی، باران و پارک ها در حاشیه مسیر صورت می گیرد؛ برای 
اجرای این طرح حدود 100 میلیارد ریال اعتبار در نظر گرفته شده که تاکنون 50 
میلیارد ریال آن هزینه شده اســت.احمدی از اجرای عملیات ساخت سطل 
زباله با هدف استفاده در سطح شهر و پارک ها توسط واحد تاسیسات شهرداری 
خوانســار خبر داد و اضافه کرد: رفع خطر آب گرفتگی معابر سطح شهر توسط 
نیروهای خدمات شهری شهرداری خوانسار در دست اجراست و طرح نهضت 
آسفالت در معابر سطح شهر ادامه دارد.وی با تاکید بر اینکه عملیات زیرسازی و 
آسفالت صدوبیست وپنجمین کوچه خاکی )کوچه گلبرگ 4 محله سردشت( 
شهر خوانسار اجرا شد، تصریح کرد: ساخت المان کتاب، دوات و قلم با استفاده 

از تنه خشک درخت در حال انجام است و شهرداری خوانسار با هدف ارج نهادن 
به جایگاه کتاب و کتابت، اقدام به ساخت المان کتاب، قلم و دوات با استفاده از 
تنه خشک درخت جنب شهرداری کرده است تا یادآور آثار مکتوب نویسندگان 
بزرگ خوانساری باشد.شــهردار خوانسار با بیان اینکه شــهرداری در راستای 
احیای فرهنگ کتاب و کتاب خوانی اقدام به احداث بوستان کتاب خواهد کرد، 
گفت: احداث بوستان کتاب خوانسار به مساحت 1300 متر مربع واقع در چهارراه 

کشاورز در برنامه کاری سال آینده شهرداری قرار خواهد گرفت.

شهردار خوانسار خبر داد:

  تخصیص پساب برای آبیاری فضای سبز شهری خوانسار

شهردار گلپایگان:

راه را برای سرمایه گذاران هموار می کنیم
شهردار فریدون شهر خبر داد:

  پیشرفت ۷۰ درصدی احداث میدان منتهی به ورودی شهر 
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